
Z Á P I S N I C A 

 

zo 6.  zasadania Obecného zastupiteľstva v Makove,  

konaného dňa 12. júna 2013 

v zasadačke budovy Obecného úradu Makov 

 
P r í t o m n í : 

 

Starosta obce :                    Ing.  Marián Masnica 

Zástupca starostu obce :      Ing. Alena Šupčíková 

Poslanci OZ  :                       Rastislav Gajdoš 

                                               Rastislav Hunčík 

                                               Mgr. Eva Ježíková  

                                               Ing. Stanislav Lučan 

                                               Jozef Pavlík  

Martin Pavlík  

Obecná kontrolórka:           Elena Trebulová   

Ostatní prítomní:  Mgr. Milan Petrovič 

                                               Zuzana Kubačková 

                                               Zlatica Dunajová 

                                               Ing. Irena Valičková 

                                               František Chuděj 

                                               Mgr. Monika Hrtúsová 

                                               Stanislava Gregušová  

                                               Jozef Lučan 

Neprítomní:               Mgr. Ján Gašparík, ospravedlnený 

                                                Rudolf Skukálek, ospravedlnený 
                                                                                                     

1.   OTVORENIE ROKOVANIA 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Makove otvoril a viedol starosta obce Ing. Marián 

Masnica. Konštatoval, že zasadnutie je zvolané v súlade so zákonom číslo 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení. Obecné zastupiteľstvo sa zišlo v počte 6 poslancov, z celkového 

počtu 9, čo je nadpolovičná účasť, takže zasadnutie je uznášania schopné. Ďalší poslanec 

OZ, Ing. Stanislav Lučan sa ospravedlnil, že príde na rokovanie neskôr. 

Ing. Marián Masnica, starosta obce, doplnil program obecného zastupiteľstva 

o nasledovné body: 

- Prevádzkovanie multifunkčného ihriska v Čiernom 

- Prevádzkovanie domu kultúry – ustálenie systému 

 

   Program rokovania:  

  1.    Otvorenie  

  2.    Schválenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky  

  3.    Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

  4.   Informácia o neúspešnosti verejného obstarávania projektu „Spoločné predchádzanie  

        rizikám v prihraničnom regióne“ 

      5.    Vyhodnotenie obchodnej verejnej súťaže na odpredaj majetku Obce Makov – bývalého  

              Cestného hraničného priechodu Makov – začiatok o 9.00 hod 

      6.    Plnenie rozpočtu ZŠ Makov, rozp. org. za rok 2012 

      7.    Plnenie rozpočtu MŠ Makov, rozp. org. za rok 2012 

  8.   Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k záverečnému účtu Obce Makov za rok 2012 



  9.   Správa audítora, Ing. Tibora Bátoryho, k účtovnej závierke Obce Makov za rok  

       2012 a o preverení súladu hospodárenia Obce Makov so zákonom č.  583/2004 Z. z. pre  

       Obecné  zastupiteľstvo obce Makov 

      10.  Schválenie záverečného účtu Obce Makov za rok 2012 

             - Rozpočet obce pre rok 2012 

             - Rozbor plnenia príjmov za rok 2012 

             - Rozbor plnenia výdavkov za rok 2012 

             - Vysporiadanie výsledku hospodárenia za rok 2012 

             - Tvorba a použitie prostriedkov rezervného a sociálneho fondu 

             - Finančné usporiadanie vzťahov 

             - Bilancia aktív a pasív k 31.12.2012 

             - Prehľad o poskytovaných zárukách podľa jednotlivých príjemcov 

             - Údaje o nákladoch a výnosoch podnikateľskej činnosti 

             - Prehľad o stave a vývoji dlhu k 31.12.2012 

             - Hodnotenie plnenia programov obce 

             - Návrh uznesenia      

      11.  Schválenie I. úpravy rozpočtu Obce Makov pre rok 2013 

 12.  Schválenie Zmluvy o zverení majetku Obce Makov do správy Materskej školy Makov,  

        rozp. org. 

 13.  Zmeny v sieti školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Makov 

        (1. Zrušenie školskej jedálne súp. č. 316  ako súčasť ZŠ Makov, rozp. org. 

         2. Zriadenie výdajnej školskej jedálne ako súčasť MŠ Makov, rozp. org.) 

 14.  Návrh na zlúčenie Základnej školy Makov, rozp. org., Makov č. 264,023 56  Makov  

        s Materskou školou Makov, rozp. org., Makov č. 146, 023 56  Makov do nového  

        právneho subjektu – do jednej právnickej osoby Základná škola s Materskou školou,  

        rozp. org., Makov č. 264, 023 56  Makov k termínu 01.09.2014. 

 15.  Návrh VZN o výške mesačného  príspevku zákonného zástupcu za pobyt dieťaťa  

        v materskej škole 

      16.  Návrh na zrušenie uznesenie OZ č. 53/2012, bod A zo dňa 26.03.2013 

      17.  Výročná správa Združenia TKO Semeteš, n.o. za rok 2012 

      18.  Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce pre II. polrok 2013 

      19.  Nakladanie s majetkom obce: 

             - Vysporiadanie pozemkov v časti Makov-Čierne-Belone (CKN 5162/1, CKN 5162/2) 

             - Vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže na odpredaj pozemkov CKN 5201/8, CKN  

                5201/9 v časti  Makov – Čierne – Belone 

             - Vysporiadanie pozemkov v časti obce Makov-Čierne (CKN 5683/8, diel z CKN  

                5683/4) 

             - Žiadosť p. Jozefa Lučana a manž. Janky, bytom Makov 58 o odkúpenie pozemku pri  

                budove MŠ 

             - Prenájom bytu v bytovom dome Makov – Čierne 17 

      20.   Rôzne 

              A/ Informácia o neúspešnosti obchodnej verejnej súťaže na odpredaj hasičskej zbrojnice  

                   súp. č. 247 

  B/  Prevádzkovanie domu kultúry – ustálenie systému 

  C/  Nesúhlas firmy SEPa Slovakia s.r.o. Makov 82 s cenou za výkup pozemku pod  

        chodníkom na stavbu „Rekonštrukcia chodníkov v obci Makov“  

  21.   Diskusia 

  22.   Návrh na uznesenie 

       23.   Záver 

 



2.   SCHVÁLENIE NÁVRHOVEJ KOMISIE, OVEROVATEĽOV ZÁPISNICE 

A ZAPISOVATEˇKY  
 

V zmysle § 9 Rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva zo dňa 11. 10. 2010 

predkladá k jednotlivým bodom programu konkrétny návrh uznesenia Ing. Alena 

Šupčíková, zástupca starostu.   

Zároveň Ing. Marián Masnica, starosta obce určil overovateľov dnešnej zápisnice:  

p. Jozefa Pavlíka a p. Martina Pavlíka, poslancov OZ podľa abecedného poradia.  

Zapisovateľkou zápisnice zo zasadnutia OZ poveril Mgr. Ivetu Brezinovú, zamestnankyňu 

Obce Makov.  

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 6 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

overovateľov zápisnice zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 12. 06. 2013:  

- p. Jozefa Pavlíka, poslanca obecného zastupiteľstva  

      -     p. Martina Pavlíka, poslanca obecného zastupiteľstva .    
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš, Rastislav Hunčík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                                Jozef Pavlík, Martin  Pavlík, Ing. Alena Šupčíková 
 

Proti   :                                   nikto  
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 73/2013 bolo prijaté. 

 

 

3.    KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 

- uznesenie č. 60/2012, bod B – úloha v plnení, pozemky v k.ú. Makov, časť Čierne  budú  

                                                   majetkoprávne vysporiadané do konca kolaudácie stavby, 

                                                   ide o dlhodobú úlohu 

 

- uznesenie č. 75/2012, bod D – bytový dom v školskom areáli sa tento rok stavať nebude,  

                                                    nakoľko p. Stanislav Škorňa vzniesol voči výstavbe námietku  

                                                    a stavebné povolenie nenadobudlo k dátumu podania žiadosti  

                                                    právoplatnosť. Prieskum, či by bol  záujem 

                                                    postaviť bytový dom do súkromného vlastníctva, sa  

                                                    vykoná. 

 



 

- uznesenie č. 98/2012, bod B – úloha splnená, pozemky z E stavu do C stavu pozemku EKN  

                                                    5101/1 sú prenesené, majetkoprávne dovysporiadanie  

                                                    miestnej komunikácie MD 2018 sa  realizuje 

 

- uznesenie č. 158/2012, bod C – úloha splnená, finančná inventarizácia pohľadávok je  

                                                      k nahliadnutiu predložená na dnešnom rokovaní OZ 

 

- uznesenie č. 183/2012 – úloha v plnení, aktuálna účelová mapa pozemkov v intraviláne bude  

                                          vyhotovená 

 

- uznesenie č. 186/2012, bod B – dlhodobá úloha , v príprave založenia obecného  

                                                      pozemkového spoločenstva sa pokračuje, zakúpil sa  

                                                      program, pracuje na tom firma Vodohospodár Makov  

                                                      spol. s  r.o.  

 

- uznesenie č. 187/2012 – nakoľko sa v súčasnosti nejde stavať ani bytový dom pri ZŠ kvôli  

                                          zrušeniu stavebného povolenia a musí sa začať so stavebným  

                                          konaním nanovo, bude sa riešiť zvlášť územné konanie a zvlášť  

                                          stavebné konanie. Ďalšia výstavba bytového domu sa plánuje po  

                                          sanácii namiesto školskej jedálne, nie je potrebné riešiť ďalší  

                                          bytový dom na Vodárenskej ulici. Obec nie je schopná postaviť  

                                          všetky bytové domy. V súčasnosti obec objednala u Ing. Byrtusa  

                                          vypracovanie štúdie na výstavbu bytového domu namiesto súčasnej  

                                          ŠJ. 

 

- uznesenie č. 17/2013 – úloha v plnení , na konkrétnom zámere vybudovania rozhľadne  

                                        v obci sa pracuje 

 

- uznesenie č. 26/2013, bod B – úloha trvá, akruálne účtovníctvo u osobných nákladov Obce  

                                                   Makov bude zabezpečené. Vzhľadom na prechod na uvedené  

                                                   účtovníctvo, bude však  v tomto roku v rozpočte Obce Makov  

                                                   zohľadnených 13 mesiacov. 

 

- uznesenie č. 39/2013, bod B – úloha trvá, ide o dlhodobú úlohu, systémový koncepčný  

                                                   materiál v oblasti zamestnanosti v obci Makov bude  

                                                   spracovaný v priebehu roka 2013 

 

- uznesenie č. 47/2013, bod D – úloha v plnení, nebytové priestory nachádzajúce sa v budove  

                                                    súp. č. 134 (bývalá dovozná časť Cestného hraničného  

                                                    priechodu Makov) na zriadenie informačnej kancelárie boli  

                                                    ponúknuté, odpoveď na ponuku nie je žiadna. 

 

- uznesenie č. 52/2013, bod B – úloha splnená - žiadosť, vrátane potrebných príloh,  

                                                   k vyjadreniu sa k navrhovanej kandidátke do funkcie  

                                                   prísediaceho predsedom Okresného súdu v Čadci na funkčné  

                                                   obdobie v rokoch 2014 – 2017 bola zaslaná. Okresný súd  

                                                    s navrhovanou kandidátkou súhlasí, nemá žiadne námietky. 

 

 



 

- uznesenie č. 65/2013, bod B – úloha splnená, preúčtovanie záväzku firmy Vodohospodár  

                                                   Makov spol.s  r.o. voči Obci Makov vykonané 

 

- uznesenie č. 70/2013 – opätovná obchodná verejná súťaž na odpredaj bývalého CHP Makov  

                                        bola zrealizovaná, na dnešnom rokovaní OZ bude súťaž  

                                        vyhodnotená. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 6 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

b e r i e  n a  v e d o m i e 

 

správu o plnení uznesení prijatých na rokovaniach obecného zastupiteľstva. 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš, Rastislav Hunčík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                                Jozef Pavlík, Martin  Pavlík, Ing. Alena Šupčíková 
 

Proti   :                                   nikto  
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 74/2013 bolo prijaté. 

 

 

 

4.   INFORMÁCIA O NEÚSPEŠNOSTI VEREJNÉHO OBSTARÁVANIA PROJEKTU  

     „SPOLOČNÉ PREDCHÁDZANIE RIZIKÁM V PRIHRANIČNOM REGIÓNE“ 

 

Obec Makov v rámci schváleného projektu „Spoločné predchádzanie rizikám v prihraničnom 

regióne“ a v zmysle platnej zmluvy o poskytnutí finančného príspevku medzi Obcou Makov 

a Ministerstvom pôdohospodárstva a rozvoja vidieka SR, začala prostredníctvom odborne 

spôsobilej spoločnosti EUROKONZULT, s.r.o., ktorá bola vybratá na základe prieskumu trhu 

ako spoločnosť , ktorá ponúkla najnižšiu cenu, verejné obstarávanie na dodávateľa predmetu 

zákazky: Cisternová automobilová striekačka s príslušenstvom. 

Informoval o tom Ing. Marián Masnica, starosta obce. 

Verejné obstarávanie bolo vyhlásené vo vestníku verejného obstarávania č. 84/ 2013 dňa  

30. 04. 2013 pod číslom 6714 -MST. 

Termín na predkladanie žiadosti o súťažné podklady  bol do 15.05.2013 do 15°° hod. 

Súťažné podklady si vyžiadalo 6 podnikateľských subjektov 

Termín pre doručenie ponúk bol do 29.05.2013 do 09°° hod. 



V termíne určenom na predkladanie ponúk nebola doručená žiadna ponuka na predmet 

zákazky. 

Z uvedeného dôvodu bolo verejné obstarávanie zrušené. 

V súčasnej dobe prebieha opakovane vyhlásené verejné obstarávanie dňa 05.06.2013 na 

dodávateľa cisternovej automobilovej striekačky. 

Do dnešného dňa požiadalo o súťažné podklady 7 firiem.  

Termín pre doručenie súťažných ponúk: 08.07.2013 do 09°° hod. 

Vyhodnotenie druhého verejného obstarávania bude  08.07.2013 o 10°°hod. 

Podobnú situáciu majú v partnerskej obci Hutisko – Solanec. Mali síce predložené dve cenové 

ponuky, avšak nesplnili podmienky súťaže. V súčasnosti realizujú verejné dohodovacie 

konanie s uchádzačmi, aby doplnili požadované nezrovnalosti. Výsledky budú vedieť 

v priebehu júla 2013, Obec Makov až v mesiaci september. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 6 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

b e r i e  n a  v e d o m i e 

 

informačnú správu o neúspešnosti verejného obstarávania projektu: „Spoločné predchádzanie 

rizikám v prihraničnom regióne“ . 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš, Rastislav Hunčík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                                Jozef Pavlík, Martin  Pavlík, Ing. Alena Šupčíková 
 

Proti   :                                   nikto  
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 75/2013 bolo prijaté. 

 

 

    5.    VYHODNOTENIE OBCHODNEJ VEREJNEJ SÚŤAŽE NA ODPREDAJ  

           MAJETKU OBCE MAKOV – BÝVALÉHO CESTNÉHO HRANIČNÉHO  

           PRIECHODU MAKOV – začiatok o 9.00 hod 

 

     Vyhodnotenie obchodnej súťaž na odpredaj bývalého CHP Makov viedol Ing. Marián 

Masnica, starosta obce. 

     Členovia komisie na vyhodnotenie súťaže boli schválení uznesením OZ a sú nimi všetci 

poslanci Obecného zastupiteľstva v Makove. 

     Obchodná verejná súťaž bola vyhlásená a zverejnená, okrem iného, aj v miestnej tlači Kysuce 

a v Hospodárskych novinách. Informácia o súťaži bola zaslaná všetkým, ktorí mali doposiaľ o   

     o CHP záujem. Ponuky mohli byť predkladané najneskôr do 07.06.2013 do 14.00 hod.  



     V uvedený dátum zasadala schválená komisia v zložení Ing. Alena Šupčíková, Mgr. Eva 

Ježíková, p. Jozef Pavlík, p. Rastislav Gajdoš, p. Rastislav Hunčík, p. Martin Pavlík, ostatní 

členovia boli ospravedlnení. Komisia skontrolovala doručenie ponúk, splnenie podmienok, 

cenové ponuky boli otvorené, opätovne zatvorené, prelepené a uložené v trezore obce. 

     Do uvedeného termínu boli Obci Makov predložené nasledovné ponuky: 

- uchádzač č. 1 – Vodohospodár Makov, Makov č. 60, 023 56  Makov, 

                               cenová ponuka: 25 000 € bez DPH 

- uchádzač č. 2 – Mgr. Peter Šimulák, Chalupkova 159/14, 022 01  Čadca, 

                               cenová ponuka: 313 775 €  

- uchádzač č. 3 – p. Jozef Grežďo, Turkov 153, 023 54  Turzovka, 

                               cenová ponuka: 107 392 € 

- uchádzač č. 4 – A.P.S., nářaďovna, Dolní 127, 742 72  Mořkov, 

                               cenová ponuka: 62 620 €  

- uchádzač č. 5 – Lesvita, s.r.o., Makov č. 58, 023 56  Makov, 

                               cenová ponuka: 50 514 €.  

Podmienky stanovené vo vyhlásenej obchodnej verejnej súťaži mali všetci uchádzači splnené. 

Dňa 12.06.2013 o 7.30 hod, tesne pred začiatkom rokovania obecného zastupiteľstva, od 

návrhu písomne odstúpil Mgr. Peter Šimulák z dôvodu neschválenia úveru. 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU: 

 

Ing. Marián Masnica, starosta obce – z hľadiska ceny je v tomto momente ponuka p. Grežďa, 

ktorý má záujem o celú vývoznú stranu, aj s budovami. Firmy A.P.S. a Lesvita o budovy 

záujem nemajú.  

Najvýhodnejšie by bolo zrušiť obchodnú verejnú súťaž a jednať s uchádzačom – firmou 

A.P.S., ktorá má skutočný záujem postaviť závod, aby sa mohli občania zamestnať, zvýšila by 

sa zamestnanosť a ostatné budovy by sme naďalej ponúkali na odpredaj. 

 

Ing. Alena Šupčíková, zástupkyňa starostu obce – čo sa  týka nákladov na budovy, konkrétne 

elektrickej energie, treba ustáliť cenu za kWat na najnižšiu možnú sadzbu. Ďalšou možnosťou 

je objekt od elektrickej energie odstaviť, pokiaľ by sme mali budovu predať za 1 €, len aby 

sme ušetrili elektriku. Predávať lukratívne pozemky kvôli tomu, len aby sme netemperovali 

budovu, ktorú možno majiteľ ani nepotrebuje, keďže ju chce odkúpiť p. Grežďo za 1 €. 

Najviac sa jej pozdáva ponuka firmy A.P.S. Ide o firmu, ktorá si stále rovnako ide za svojím 

cieľom, chce postaviť fabriku. Teraz máme na výber, buď im to predáme alebo schválime 

dôvod hodný osobitného zreteľa.   

Pre porovnanie ponúk : p. Grežďo ponúka za celú stranu 107 000 €, Vodohospodár Makov 

spol.s  r.o.  a firma A.P.S. za časť ponúkajú takmer 88 000 €, je to neporovnateľné. 

(p. Martin Pavlík – má obavu, že obec by tých 88 000 € zase dala na výdavky, pretože nás  

                               zaťažuje hlavne budova. Nepodceňoval by ani údržbu budovy.) 

 

Pani zástupkyňa starostu obce podotýka, že podliehame aj kritike občanov, prečo odpredaj 

stále neriešime. 

V podmienkach obchodnej verejnej súťaže je stanovené, že za úspešného účastníka bude 

vyhlásený ten, ktorý splní všetky podmienky súťaže a predloží návrh, ktorý je pre 

vyhlasovateľa najvhodnejší. Predkladá teda návrh, aby sa prijala cenová ponuka firmy A.P.S. 

ako najvhodnejšia ponuka. 

Zároveň ako konateľka Vodohospodáru Makov spol.s  r.o. opätovne podotýka, že 

Vodohospodár potrebuje prístrešok na uskladnenie techniky a ako skladové priestory pre 

podnikateľskú činnosť. 



(p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – ponúka pre potreby obce a Vodohospodáru budovu, ktorú  

                                 vlastní pri železničnej stanici. Na otázku Ing. Aleny Šupčíkovej, či  

                                 budovu predá za 1 € odpovedal, že určite nie, zráta, koľko za budovu  

                                 zaplatil a koľko ho stála za roky, čo ju vlastní.) 

  

p. Martin Pavlík, poslanec OZ – bola by chyba predávať iba lukratívne pozemky bez budov.  

Obci by budovy zase zostali, a to je predsa hlavná ťarcha pri nákladoch na CHP. 

Navrhuje to odpredať vcelku. Samozrejme by bol rád, keby bola cena vyššia. 

Je proti predávaniu po častiach, obe sa nakoniec bude stále starať o budovy, o parkovisko 

a neustále na toto vynakladať peniaze. 

 

p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – ako je riešené kúrenie na CHP? 

(p. František Chuděj, správca CHP – dovozná strana má svoju kotolňu a vývozná strana má  

                                                            tiež svoju kotolňu) 

 

Podľa jeho názoru sa priestory firme A.P.S. mali dávno odpredať, ľudia tu už mohli byť 

zamestnaní vo fabrike a dnes sme p. Grežďom zatlačení do kúta. 

 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – dlho mal problém stotožniť sa s filozofiou p. starostu predať 

iba pravú stranu, od začiatku on osobne navrhoval predať celý CHP vcelku. 

Navrhuje zbaviť sa celej bývalej colnice so ziskom, máme predsa dosť problémov v obci, čo 

sa týka miestnych komunikácií, chodníkov, školstva. Neskôr sa stotožnil so starostom obce 

predať iba celú pravú stranu, dnes p. Grežďo ponúka najlepšiu cenovú ponuku. Predajme mu 

preto celú pravú stranu tak, ako požaduje a nájdime kupcu i na ľavú stranu. Veď sme CHP 

získali za 1 €, firma ponúka za jednu stranu 107 000 €. Ta tieto finančné prostriedky môžeme 

opraviť chodník od hasičskej zbrojnice až po RD p. Čičku, zároveň môžeme dofinancovať 

realizáciu výdajnej školskej jedálne. Sú to dôležitejšie veci pre obec, ako mať vo vlastníctve 

CHP, na ktorý máme iba náklady. 

Pán Grežďo nám na rokovaní OZ prezentoval i svoj zámer, v súčasnosti vlastní priemyselný 

park v Krásne nad Kysucou, má veľa investorov, ktorých nemá kam umiestniť, taktiež 

zabezpečí logistiku, zvážanie ľudí do priemyselného parku, kde budú zamestnaní.   

(Ing. Alena Šupčíková – pokiaľ ide o p. Grežďa, Združenie TKO Semeteš, n.o. zaslala jeho  

                                        firme WOOD ENERGY s.r.o. Podvysoká, písomné upozornenie na  

                                        nedodržiavanie zmluvných podmienok pri skládkovaní komunálneho  

                                        odpadu, pretože prekračuje povolený limit pre uloženie odpadu, tým  

                                        porušil platnú zmluvu medzi Združením TKO, n.o. a spoločnosťou  

                                        WOOD ENERGY s.r.o. Z toho vidieť jeho neserióznosť a je ťažké   

                                        sa baviť o jeho skutočne serióznom zámere na CHP.) 

 

Konštatuje, že po vyhodnotení cenových ponúk je najvhodnejšia ponuka p. Grežďa. Buď teda 

ponuku prijeme alebo súťaž zrušíme. 

(Ing. Alena Šupčíková – toto vyjadrenie je zavádzaním, pretože p. Grežďo síce dal najlepšiu  

                                        ponuku, ale za najväčší objem, je to s firmou A.P.S. neporovnateľné.  

                                        Taktiež firma A.P.S. nemá záujem ani  prístrešok, ktorý spoločnosť  

                                        Vodohospodár Makov spol. s  r.o. potrebuje. 

 

Pán Jozef Pavlík podotýka, že keby vedel, že nastane takáto absurdná situácia, nesúhlasil by 

v minulosti za bezodplatný prevod CHP, nakoľko s tým máme zatiaľ iba vysoké náklady 

a nechceme sa toho zbaviť. 



Opätovne však navrhuje, aby prioritou č. 1 bolo zbaviť sa nákladov na CHP, ktoré máme na 

budovy, čiže CHP vcelku. 

 

Ing. Stanislav Lučan, poslanec OZ – konštatuje, že všetky podmienky všetkých uchádzačov 

boli splnené. Najvhodnejšia cenová ponuka bola p. Mgr. Petra Šimuláka, ktorý však od 

ponuky odstúpil. Vzbudzuje to podozrenie, že firma p. Grežďa a Mgr. Šimuláka sa dohodli 

a firma s vyššou cenovou ponukou svoju ponuku stiahla. Pripomína mu to už porevolučné 

holandské dražby – „kto dá menej“. 

Každopádne ho zaujíma i účel budúceho využitia uchádzača, aby sa tam nevykonávali nekalé 

obchody. 

(Ing. Alena Šupčíková – urobila sa chyba, že sa cenové ponuky v piatok otvárali. Aj ona si  

                                       myslí, že sa  firmy dohodli, pretože formát a písmo ponúk sú  

                                        úplne rovnaké.) 

 

p. Rastislav Hunčík, poslanec OZ – p. Grežďo na jednom zo zasadnutí OZ prezentoval svoj 

zámer využitia CHP, sľúbil tu zamestnať 40- 50 ľudí. Prečo sa odpredaj neustále naťahuje, má 

najvýhodnejšiu ponuku, treba mu to schváliť. 

 

Mgr. Eva Ježíková, poslankyňa OZ – chce, aby sa už s odpredajom CHP konečne pohlo 

dopredu. Bráni jej však hlasovať za schválenie ponuky pre p. Grežďa, nemyslí si totiž, že je to 

seriózna ponuka. Tým, že odstúpil Mgr. Peter Šimulák s najvyššou cenovou ponukou, sme 

manipulovaní a hodení do pasce. V tejto chvíli sa preto nevie seriózne rozhodnúť, ako 

hlasovať. 

Ide o závažnú vec, preto ju ešte zaujíma aj názor ostatných poslancov OZ na predložené 

cenové ponuky, ktorí dnes nie sú prítomní na vyhodnotení. Mali by sme preto dnešné 

vyhodnotenie odložiť. 

Pre porovnanie – na chodník, ktorý chceme zrekonštruovať, je potrebných cca 200 000 € a my 

chceme predať celú CHP za 100 000 €? S týmto sa stotožniť nevie. 

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

prijatie cenovej ponuky a návrh kúpnej zmluvy s p. Jozefom Grežďom, Turkov 153, 023 54  

Turzovka, ako najvhodnejší návrh v obchodnej verejnej súťaži na odpredaj bývalého 

Cestného hraničného priechodu Makov (celá vývozná strana CHP) za sumu 107 392 €. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                    Rastislav Hunčík, Jozef Pavlík, Martin  Pavlík 
 

Proti   :                                    Rastislav Gajdoš, Ing. Alena Šupčíková 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       Mgr. Eva Ježíková, Ing. Stanislav Lučan 

 

Návrh uznesenia nebol  schválený – uznesenie nebolo prijaté. 

 

Ing. Marián Masnica, starosta obce, po diskusii, predložil ďalší návrh uznesenia, aby sa 

vyhodnotenie súťaže na odpredaj CHP uskutočnilo do 2 týždňov, po návrate Mgr. Jána 

Gašparíka z dovolenky, resp. p. Rudolfa Skukálka z nemocnice, aby boli prítomní všetci 

členovia komisie. 

 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

návrh, aby sa vyhodnotenie obchodnej verejnej súťaže na odpredaj majetku Obce Makov – 

bývalého Cestného hraničného priechodu Makov uskutočnilo do dvoch týždňov, za účasti 

všetkých členov komisie (poslancov OZ). 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                    Rastislav Gajdoš, Mgr. Eva Ježíková, Ing. Stanislav Lučan, 

                                                Ing. Alena Šupčíková 
 

Proti   :                                    nikto 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       Rastislav Hunčík, Jozef Pavlík, Martin  Pavlík 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 76/2013 bolo prijaté. 

 

 

     6.    PLNENIE ROZPOČTU ZŠ MAKOV, rozp. org. ZA ROK 2012 

 

Písomný materiál k bodu programu predložil Mgr. Milan Petrovič, riaditeľ ZŠ a p. Zlatica 

Dunajová, účtovníčka ZŠ. Uvedené plnenie tvorí prílohu zápisnice. 

 

 

 



DISKUSIA K BODU PROGRAMU: 

 

Ing. Marián Masnica, starosta obce – v plnení sú viditeľne vysoké odvody, výpočtová 

technika je nízkoplánovaná a skutočnosť je oveľa vyššia. Žiada o vysvetlenie.  

(p. Zlatica Dunajová, účtovníčka ZŠ – nakoľko sa počas roka ušetrilo na nákladoch na plyn,  

                                                              vedenie ZŠ sa rozhodlo zakúpiť výpočtovú techniku.) 

(Mgr. Milan Petrovič, riaditeľ ZŠ – v škole majú dve počítačové učebne, potrebovali ich  

                                                         dovybaviť a zvlášť ešte zriadili mobilnú učebňu s 20  

                                                       notebookmi a do každej triedy bol zakúpený dataprojektor.) 

 

Ing. Marián Masnica, starosta obce zároveň žiada ozrejmiť, čo bolo zahrnuté v dohodách 

mimo pracovného pomeru. 

(p. Zlatica Dunajová, účtovníčka ZŠ – v ZŠ sa upratoval celý archív, položka zahŕňa čerpanie  

                                                               dohôd, v školskej jedálni bola práceneschopná p.  

                                                               Ligačová, bola v ŠJ prijatá 1 osoba, v školskom  

                                                               stredisku záujmovej činnosti je čerpanie na dohody a  

                                                               sú tam zahrnuté i finančné prostriedky za vzdelávacie  

                                                               poukazy.) 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

plnenie rozpočtu Základnej školy Makov, rozp. org. za rok 2012: 

 

- príjmová časť:       19 591,62  € 

- výdavková časť:  378 586,28  €. 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš, Rastislav Hunčík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                                Ing. Stanislav Lučan, Jozef Pavlík, 

                                                Martin  Pavlík, Ing. Alena Šupčíková 
 

Proti   :                                   nikto  
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 77/2013 bolo prijaté. 

 

 

 

 



     7.    PLNENIE ROZPOČTU MŠ MAKOV, rozp. org. ZA ROK 2012 

 

     S plnením rozpočtu MŠ Makov, rozp. org. za rok 2012 oboznámili prítomných poslancov OZ 

p. Zuzana Kubačková, riaditeľka MŠ a p. Zlatica Dunajová, účtovníčka MŠ. Písomný 

materiál tvorí prílohu zápisnice. 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU: 

 

p. Zlatica Dunajová, účtovníčka MŠ – konštatuje, že rozpočet MŠ v roku 2012 nebol 

dočerpaný vo výške 7500 €, nakoľko učiteľky boli počas roka práceneschopné, na 

zastupovanie boli prijaté učiteľky s menšou praxou, čiže s nižšou mzdou. Taktiež pani 

riaditeľka nepreplácala učiteľkám nadčasy, čerpali si náhradné voľno. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 6 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

plnenie rozpočtu Materskej školy Makov, rozp. org. za rok 2012: 

 

- príjmová časť:       3 784,48  € 

- výdavková časť:  80 706,09  €. 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš, Rastislav Hunčík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                                Jozef Pavlík, Martin  Pavlík, Ing. Alena Šupčíková 
 

Proti   :                                   nikto  
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 78/2013 bolo prijaté. 

 

 

8.   STANOVISKO HLAVNEJ KONTROLÓRKY OBCE K ZÁVEREČNÉMU ÚČTU  

      OBCE MAKOV ZA ROK 2012 

 

K záverečnému účtu Obce Makov za rok 2012 predložila písomné stanovisko hlavná 

kontrolórka obce, p. Elena Trebulová. 

 

 

 

 



1.  Súlad so všeobecne záväznými právnymi predpismi 

Návrh záverečného účtu Obce Makov za rok 2012 bol spracovaný v súlade so zákonom č. 

583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. 

2. Dodržanie informačnej povinnosti zo strany obce 

Návrh záverečného účtu bol verejne sprístupnený na úradnej tabuli obce v zákonom 

stanovenej lehote, t.j. najmenej 15 dní pred schválením v súlade s § 9 ods. 2 zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a s § 16 odsek 9 zákona 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. 

3. Dodržanie povinnosti auditu zo strany obce 

Obec si splnila povinnosť podľa § 16 ods. 3 zákona o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy, zo znenia ktorého vyplýva povinnosť obce dať si overiť účtovnú závierku podľa 

osobitného predpisu, ktorým je zákon č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov § 9ods.4. 

4. Metodická správnosť predloženého návrhu záverečného účtu 

Predložený návrh záverečného účtu obsahuje povinné náležitosti podľa § 16 ods. 5 zákona 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy : údaje o plnení rozpočtu v členení podľa § 

10 ods. 3 v súlade s rozpočtovou klasifikáciou, bilanciu aktív a pasív, prehľad o stave a vývoji 

dlhu, prehľad o poskytnutých zárukách podľa jednotlivých príjemcov, údaje o nákladoch a 

výnosoch  podnikateľskej činnosti. Prílohou  je hodnotenie plnenia programov obce. 

Údaje o plnení rozpočtu sú spracované podľa rozpočtovej klasifikácie v súlade s Opatrením 

MF SR č. MF/010175/2004-42, ktorým sa ustanovuje druhová, organizačná a ekonomická 

klasifikácia rozpočtovej klasifikácie, ktorá je záväzná pri zostavovaní, sledovaní  

a vyhodnocovaní  rozpočtov územnej samosprávy. 

Vykázaný schodok rozpočtu obce za rok 2012 je zistený v súlade s § 2 písm.  b/  a c/  a § 10 

ods. 3 písm. a/ a b/ zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. Návrh na 

zúčtovanie schodku rozpočtu je zúčtovať ho z finančných operácií. 

ZOSTAVENIE ZÁVEREČNÉHO ÚČTU 

Obec pri zostavení záverečného účtu postupovala podľa § 16 ods. 1 zákona o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy a po skončení rozpočtového roka údaje o rozpočtovom 

hospodárení súhrne spracovalo do záverečného účtu. V súlade s § 16 ods. 2 zákona 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy finančne usporiadalo svoje hospodárenie 

vrátane finančných vzťahov k zriadeným alebo založeným právnickým osobám a fyzickým 

osobám -podnikateľom a právnickým osobám, ktorým poskytlo prostriedky svojho rozpočtu, 

ďalej usporiadalo finančné vzťahy k štátnemu rozpočtu, štátnym fondom. 

Hlavná kontrolórka doporučuje  dopracovať VZN č. 8/2008 o podmienkach poskytovania 

dotácií právnickým osobám a fyzickým osobám – podnikateľom na území obce Makov za 

účelom špecifikácie účelu použitia  v súlade so zákonom č. 583/2004 Z.z. , aby bolo možné 

posúdiť účelnosť dotácií. Zmluvy o poskytnutí finančných prostriedkov uzatvárať v súlade 

s dopracovaným VZN. 

Rozpočtové hospodárenie 

Finančné hospodárenie obce sa riadilo rozpočtom, ktorý bol schválený obecným 

zastupiteľstvom uznesením č. 50/2012 zo dňa 14.3.2012. 

Rozpočet na rok 2012 po zmenách  bol zostavený ako prebytkový. Bežný rozpočet bol 

zostavený ako prebytkový vo výške  33 418 € a kapitálový rozpočet ako schodkový vo výške 

380 661 €. Schodok kapitálového rozpočtu bol krytý prebytkom bežného rozpočtu, úverom 

a príjmovými finančnými operáciami. 

Schválený rozpočet bol v priebehu rozpočtového roka 2012 zmenený  troma rozpočtovými 

zmenami.   

- Prvá zmena schválená dňa 10.10.2012 uznesením č. 150/2012 



- Druhá zmena schválená dňa 7.11.2011 uznesením č. 159/2012 

- Tretia zmena schválená dňa  6.12.2012 uznesením č. 191/2012 

V € 

 Schválený rozpočet Rozpočet po zmenách 

Bežný rozpočet    

Príjmy        1 328 609        1 400 353 

Výdavky        1 333 036         1 366 935 

Prebytok/schodok         -      4 427               33 418 

   

Kapitálový rozpočet   

Príjmy            778 187             278 187 

Výdavky            757 348              658 848 

Prebytok/schodok     + 20 839        -      380 661 

   

Rozpočet            

Príjmy 2 106 796         2 068 508 

Výdavky 2 090 384          2 040 099 

Schodok  /prebytok 

 

+   16 412                                                          28 409 

Príjmové finančné operácie    484 968              389 968 

Výdavkové finančné 

operácie 

   214 608                14 316 

Zostatok fin.operácií     270 360               375 652 

 

Plnenie rozpočtu bežných príjmov 

Vlastné príjmy bežného rozpočtu predstavovali daňové príjmy a nedaňové príjmy. Príjmy 

kapitálového rozpočtu predstavovali príjmy z predaja majetku. Cudzie príjmy bežného 

rozpočtu boli tvorené dotáciami na činnosť preneseného výkonu štátnej správy, kapitálové 

príjmy boli tvorené dotáciami zo ŠR a  iných verejných rozpočtov. 

Rok Schválený rozpočet Skutočnosť 

2010 1 342 737 1 326 560,05 

2011 1 410 142 1 358 231,29 

2012 1 400 353 1 401 239,60 

Najväčší podiel na celkovom objeme daňových príjmov má stále výnos dane poukazovanej 

územnej samospráve zo štátu, tzv. podielová daň zo štátneho rozpočtu. 

Vývoj dane z nehnuteľnosti v sledovanom období: 

Rok Skutočnosť 

2010  61 932,64 

2011  78 357,86 

2012 100 801,61 

 Najväčší podiel na dani z nehnuteľnosti má daň z pozemkov. 

 Daň 

z pozemkov   

Daň zo stavieb Daň z bytov Poplatok za 

komunálny 

odpad 

Skutočnosť 

2010 

24 951,32 36 616,14 465,18 57 064,99 

Skutočnosť 

2011 

34 918,39 42 984,55  454,92 52 461,48 



Skutočnosť 

2012 

58 432,74 41 845,15 523,72 47 166,22 

  

Výnos poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný odpad je na nižšej úrovni ako v roku 

2011 ale je dostačujúci na krytie bežných výdavkov na nakladanie s komunálnymi odpadmi  

v roku 2012 

 Skutočnosť 2010 Skutočnosť  2011 Skutočnosť 2012 

Daň za psa 1 226,80 1 358,32 968,08 

Za výherné hracie 

automaty 

4 525,38 5 974    27,38 

Za ubytovanie 7 177,55 6 601,09 7 481,29 

Za užívanie VP    803,40     623    768,52 

 

Výber ostatných daní  bol v  položkách daň za ubytovanie a za užívanie verejného 

priestranstva vyšší  oproti minulému roku. Položka dane za výherné hracie automaty je za dva  

hracie prístroje, ale je unížená o zaúčtovanie správneho poplatku. 

Plnenie nedaňových príjmov a porovnanie s minulými rokmi: 

 2010 skutočnosť 2011 skutočnosť 2012 skutočnosť 

Nedaňové príjmy 179 497,96 167 360,44 197 081,72 

 

 

 ČERPANIE ROZPOČTU VÝDAVKOV 

 

Vývoj čerpania rozpočtu bežných výdavkov 

 Rozpočet po zmenách Skutočnosť 

Rok 2010 1 363 531 1 288 417,48 

Rok 2011 1 344 011 1 167 398,57 

Rok 2012 1 366 935 1  303 364,58 

 

Schválený rozpočet bežných výdavkov bol skutočne čerpaný na 95,35 %. Úspora nastala pri 

čerpaní bežných výdavkov v podprogramoch  : 

V položke obecné zastupiteľstvo, komisie z dôvodu zmeny v podmienkach odmeňovania 

členov komisií. 

Bežný výdavok na audit bol čerpaný na 66,67 % z dôvodu zmeny ceny za služby audítora. 

Strategické plánovanie rozvoja obce  čerpanie 0 % – v tejto položke boli rozpočtované 

výdavky na vypracovanie programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce, ktorý nebol 

realizovaný. 

Rozpočtovaná položka vo výške 1361,-€ na ochranu pred povodňami bola čerpaná na 

63,75%. Nebol nakúpený piesok a vrecia ako pomoc pri ochrane pred povodňami. 

Rozpočtované výdavky na opravu miestneho rozhlasu vo výške 960,-€ boli čerpané vo výške 

66,67 € teda 6,94% nebola realizovaná plánovaná oprava miestneho rozhlasu. 

Káblový distribučný systém rozpočtovaný na príspevky na satelit pre občanov nebol 

vyčerpaný pre nezáujem občanov. 

Podprogram správa a údržba verejných priestranstiev bol čerpaný na 2,87 %. 

Podprogram detské ihriská bol rozpočtovaný vo výške 200,-€ na opravy, nátery a údržbu 

zariadení detských ihrísk a doplnenie nových zariadení na detské ihriská. Čerpanie bolo na 

úrovni 9,24 %. Neboli zrealizované plánované práce. 

Šetrenie o 82,14 % nastalo v položke údržba Javornícko - beskydskej bežeckej magistráli. 

Rozpočtovaná položka mala zabezpečiť spoluúčasť na financovaní  údržby bežeckej trate. 



Bežné výdavky na turistické značenie chodníkov boli rozpočtované vo výške 250,-€. Obnova 

značenia turistických chodníkov v obci nebola prevedená a skutočné čerpanie bolo vo výške 

3,18 %. 

Bežné výdavky na podprogram cyklochodník vo výške 800,-€ na verejné obstarávanie na 

výber dodávateľa na výstavbu cyklochodníka neboli čerpané. Nebolo začaté so stavbou 

chodníka. 

Tak isto bolo nulové čerpanie rozpočtovaných prostriedkov vo výške 560,-€ na opravu 

a údržbu budovy bývalej školy na Trojačke č. 58. 

 

Čerpanie rozpočtu kapitálových výdavkov 

 Rozpočet Skutočnosť 

Rok 2010 1 203 421  780 639  

Rok 2011       738 833   170 679,05 

Rok 2012       658 848    277 936,65 

 Rozpočet kapitálových výdavkov na rok 2012 bol čerpaný do výšky 42,18 %. Nezrealizovalo 

sa viacero investičných akcií napr. budovanie nových vodovodných sieti, turistické značenie, 

cyklochodník a 68,80%  nedočerpanie kapitálových výdavkov na správu a údržbu miestnych 

komunikácií. 

Finančné operácie 

Súčasťou rozpočtu sú aj finančné operácie, ktorými sa vykonávajú prevody z peňažných 

fondov a realizujú sa návratné zdroje financovania a ich splácanie. Za finančné operácie sa 

považujú aj poskytnuté pôžičky a návratné finančné výpomoci z rozpočtu a ich splátky, 

vystavené a prijaté zmenky, predaj a obstaranie majetkových účastí. Finančné operácie nie sú 

súčasťou príjmov a výdavkov rozpočtu obce. 

 

Finančné operácie obce za roky 2010-2012 

 2010 skutočnosť 2011 skutočnosť 2012 skutočnosť 

Príjmové finančné 

operácie 

465 214,45 143 237,80   42 807,28 

Výdavkové finančné 

operácie 

318 579,65 122 163,64    4 398,37 

 

Príjmové finančné operácie  v roku 2012 predstavovali zostatok  finančných prostriedkov 

z roku 2011. 

Výdavkové finančné operácie sa použili na splácanie istín z úveru zo ŠFRB a dvoch 

prekleňovacích úverov. 

 

Výsledok hospodárenia 

Výsledok rozpočtového hospodárenia sa zisťuje po zúčtovaní celkových príjmov a výdavkov 

ako výsledok ich súhrnnej bilancie. Výsledok rozpočtového hospodárenia môže byť prebytok 

alebo schodok  jej rozpočtu: podľa § 2 písm. b/ a c/ a § 10 ods. 3 písm. a/ a b/ zákona 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy prebytkom rozpočtu je kladný rozdiel medzi 

príjmami a výdavkami rozpočtu, schodkom rozpočtu je záporný rozdiel medzi príjmami 

a výdavkami rozpočtu. Pod príjmami a výdavkami rozpočtu sa chápu bežné príjmy a bežné 

výdavky / bežný rozpočet/ a kapitálové príjmy a kapitálové výdavky / kapitálový rozpočet/, 

súčasťou príjmov a výdavkov rozpočtu nie sú finančné operácie.  

 

Hospodárenie obce v roku 2012 dokumentuje nasledovná tabuľka: 

 

V € 



 Schválený rozpočet Upravený rozpočet Čerpanie 

Bežný rozpočet    

príjmy 1  328 609 1 400 353 1 401 239,60 

výdavky 1  333 036 1 366 935 1 303 364,58 

Prebytok/schodok       -  4 427       33 418      97 875,02 

    

Kapitálový rozpočet    

príjmy      778 187     278 187      145 995,33 

výdavky      757 348      658 848      277 936,65 

Prebytok/schodok       + 20 839   -  380 661   -131 941,32  

    

Rozpočet celkom    

Príjmy celkom 2 106 796            2 068 508 1 547 234,93 

Výdavky celkom 2 090 384          2 040 099 1 581 301,23 

Prebytok/schodok         16 412           28 409     -34 066,30 

 

Schodok rozpočtu vo výške  34 066,30 € bol zistený v súlade s § 2 písm. b/ a c/ a § 10 ods. 3 

písm. a/ a b/ zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. 

 

Bilancia aktív a pasív 

Aktíva, t.j. majetok spolu krytý pasívami, t.j. zdrojmi krytia, podľa účtovnej uzávierky 

predstavujú sumu: 

- k 31.12.2010    5 308 808 € 

- k 31.12.2011    8 840 900 € 

      -    k 31.12 2012    8 689 559 € 

Bilancia pohľadávok a záväzkov 

Situácia vo vývoji pohľadávok sa oproti predchádzajúcemu roku zlepšila. Výška pohľadávok 

v porovnaní s rokom 2011 klesla o 8 871 € to jest o 12,35 %.  

Obec  eviduje záväzky v celkovej hodnote 321 259 €. Celková výška záväzkov obce dosiahla  

úroveň  22,92 % skutočných bežných príjmov za rok 2012. Výška evidovaných záväzkov 

oproti minulému roku stúpla o 73 376 €. 

 

Prehľad o stave a vývoji dlhu 

Stav k 1.1.2010                    199 992,61 

Stav k 1.1.2011                     132 683,21    

Stav k 31.12.2012                      130 334,23 

 

V roku 2012 došlo k zníženiu  úverových záväzkov oproti minulému roku.  

 

Hodnotenie programov rozpočtu 

V súlade so zákonom o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy bol rozpočet na rok 

2012 zostavený ako programový rozpočet. Výdavky rozpočtu obce boli alokované do 12 

programov, ktoré sa vnútorne členili na podprogramy, prvky. Každý program, ktorý 

predstavuje súhrn aktivít / prác, činností a dodávok/ má definovaný svoj zámer a cieľ, pričom 

zámer vyjadruje očakávaný pozitívny dôsledok dlhodobého plnenia príslušných cieľov a cieľ 

sa monitoruje a hodnotí merateľným ukazovateľom. Hodnotenie programov v návrhu 

záverečného účtu je na úrovni percentuálneho vyjadrenia plnenia či neplnenia  čerpania 

finančných prostriedkov a plánovaných merateľných ukazovateľov. 



Z Á V E R  

Návrh záverečného účtu Obce Makov za rok 2012  je spracovaný v súlade s príslušnými 

ustanoveniami § 16 zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a obsahuje 

všetky predpísané náležitosti podľa § 16 ods. 5 zákona o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy. Návrh záverečného účtu  Obce Makov za rok 2012 bol v zmysle § 9 ods. 2 

zákona o obecnom zriadení a § 16 ods. 9 zákona o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy zverejnený najmenej 15 dní spôsobom v obci obvyklým. Riadna účtovná 

závierka k 31.12.201 bola v súlade s § 9, ods. 5 zákona o obecnom zriadení a § 16 ods. 3 

zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy overená audítorom. 

 

 V zmysle par. 16 ods. 10 zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy hlavní 

kontrolórka obce odporúča obecnému zastupiteľstvu uzatvoriť prerokovanie návrhu 

záverečného účtu Obce Makov za rok 2012 výrokom „  Celoročne hospodárenie schvaľuje 

bez výhrad“. 

 

DISKUSIA K BODU PROGAMU: 

 

p. Elena Trebulová, obecná kontrolórka – k záverečnému účtu Obce Makov za rok 2012 nemá 

výhrady, iba jedinú podmienku, a to novelizovať VZN o poskytovaní dotácií. Trvá na tom, 

aby uvedené VZN bolo upravené v súlade so zákonom. Dotácie môžu byť poskytované iba na 

konkrétny účel, konkrétnu akciu, nie na činnosti žiadateľov. 

(Ing. Marián Masnica, starosta obce – upozorňuje na skutočnosť, že návrh uvedeného VZN 

bolo predložené v súlade so zákonom, aby dotácia bola poskytnutá na konkrétny účel, nebolo 

však poslancami OZ schválené. Ako starosta obce ho už nebude opätovne predkladať. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

odborné stanovisko hlavnej kontrolórky Obce Makov, p. Eleny Trebulovej, k záverečnému 

účtu Obce Makov za rok 2012. 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš, Rastislav Hunčík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                                Ing. Stanislav Lučan, Jozef Pavlík,  

                                                Martin  Pavlík, Ing. Alena Šupčíková 
 

Proti   :                                   nikto  
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 79/2013 bolo prijaté. 



9.   SPRÁVA AUDÍTORA, ING. TIBOA BÁTORYHO, K ÚČTOVNEJ ZÁVIERKE  

      OBCE MAKOV ZA ROK 2012 A O PREVERENÍ SÚLADU HOSPODÁRENIA  

      OBCE MAKOV SO ZÁKONOM č. 583/2004 Z.z. PRE OBECNÉ  

      ZASTUPITEĽSTVO OBCE MAKOV 

 

Stanovisko audítora k účtovnej závierke: 

„Účtovná závierka poskytuje vo všetkých významných súvislostiach pravdivý a verný obraz 

finančnej situácie Obce Makov k 31.12.2012 a výsledky jej hospodárenia a peňažné toky za 

rok končiaci k uvedenému dátumu sú v súlade so zákonom o účtovníctve.“ 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

správu audítora, Ing. Tibora Bátoryho, k účtovnej závierke Obce Makov za rok 2012 

a o preverení súladu hospodárenia Obce Makov so zákonom č. 583/2004 Z. z.  

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš, Rastislav Hunčík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                                Ing. Stanislav Lučan, Jozef Pavlík,  

                                                Martin  Pavlík, Ing. Alena Šupčíková 
 

Proti   :                                   nikto  
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 80/2013 bolo prijaté. 

 

 

      10.  SCHVÁLENIE ZÁVEREČNÉHO ÚČTU OBCE MAKOV ZA ROK 2012 

 

K bodu bol vopred predložený písomný materiál, spracovaný Ing. Irenou Valičkovou, 

účtovníčkou Obce Makov, ktorý obsahuje rozpočet obce pre rok 2012, rozbor plnenia príjmov 

za rok 2012, rozbor plnenia výdavkov za rok 2012, vysporiadanie výsledku hospodárenia  

za rok 2012, tvorba a použitie prostriedkov rezervného a sociálneho fondu, finančné  

usporiadanie vzťahov, bilancia aktív a pasív k 31.12.2012, prehľad o poskytovaných  

zárukách podľa jednotlivých príjemcov, údaje o nákladoch a výnosoch podnikateľskej  

činnosti, prehľad o stave a vývoji dlhu k 31.12.2012, hodnotenie plnenia programov obce 

     a návrh uznesenia . 

Ing. Marián Masnica, starosta obce konštatuje, že základným nástrojom finančného 

hospodárenia obce bol rozpočet obce na rok 2012. Obec  v roku 2012 zostavila rozpočet 

podľa ustanovenia § 10 odsek 7) zákona č.583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 



samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. 

Rozpočet obce na rok 2012 bol zostavený ako prebytkový. Bežný rozpočet bol zostavený ako 

prebytkový vo výške 33 418 € a kapitálový rozpočet ako schodkový vo výške 380 661 €.  

Schodok kapitálového rozpočtu bol krytý prebytkom bežného rozpočtu, preklenovacím 

úverom a príjmovými finančnými operáciami. 

Hospodárenie obce sa riadilo podľa schváleného rozpočtu na rok 2012.  

Rozpočet obce bol schválený obecným zastupiteľstvom dňa 14.3.2012 uznesením č.50/2012.  

Bol upravovaný  trikrát : 

- prvá zmena schválená dňa 10.10.2012  uznesením č. 150/2012 

- druhá zmena schválená dňa 07.11.2012 uznesením č.159/2012 

-     tretia zmena schválená dňa 06.12.2012  uznesením č.191/2012  

Po poslednej zmene bol rozpočet nasledovný : 

 

Upravený rozpočet obce k 31.12.2012 

 

 

 

 

 

 z toho: 

 

 

 

            

             

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Záverečný účet Obce Makov za rok 2012, vrátane príloh, tvorí prílohu zápísnice. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

A/ s ch v a ľ u j e 

 

Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie Obce Makov za rok 2012 bez výhrad. 

 

 

 

Príjmy celkom  2 068 508,00  

Výdavky celkom 2 040 099,00 

Hospodárenie obce - prebytok    28 409 

 

 

 

 

 

 
Bežné príjmy  1 400 353,00 

Bežné výdavky 

Prebytok  bežného rozpočtu 

1 366 935,00                  
  33 418,0 

Prebytok bežného rozpočtu    975 

Kapitálové príjmy   278 187 

Kapitálové výdavky   658 848  

Schodok kapitálového rozpočtu --    - 380 661 

273 115,10 

11553 962,

1 450 
Príjmové finančné operácie  389 968   

Výdavkové finančné operácie   14 316 

Hospodárenie z FO     375 652  

1 052,79

2 



B/ S ch v a ľ u j e 

 

usporiadanie schodku v sume 34  066,30 €, zisteného podľa ustanovenia §10 ods. 3 písm. a) 

a b) zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových  pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  z finančných operácií . 

 

C/ S ch v a ľ u j e 

 

zostatok finančných operácií v sume 4 342,61 € na tvorbu rezervného fondu podľa §15 ods. 1 

písm. c) zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov.  

 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš, Rastislav Hunčík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                                Ing. Stanislav Lučan, Jozef Pavlík,  

                                                Martin  Pavlík, Ing. Alena Šupčíková 
 

Proti   :                                   nikto  
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 81/2013 bolo prijaté. 

 

 

     11.  SCHVÁLENIE  I. ÚPRAVY ROZPOČTU OBCE MAKOV PRE ROK 2013 

 

Návrh na úpravu rozpočtu Obce Makov pre rok 2013 predložila Ing. Irena Valičková, 

účtovníčka Obce Makov. 

Dôvodom úpravy rozpočtu je skutočnosť, že MF SR zaslalo finančné prostriedky na 5% 

zvýšenie platov na originálne kompetencie, ktoré sú financované z podielových daní, 

MDVRR SR zaslalo prostriedky na opravu komunikácií po zimnej údržbe a nebude sa 

realizovať výstavba BD Štandard 210.  

Vo finančných operáciách Obec Makov v roku 2013 nebude čerpať úver zo  ŠFRB 

vo výške 233 600 €, ani dotácia zo ŠFRB vo výške 67 320 €, z toho dôvodu sa nebudú ani 

splácať úroky ŠFRB, ani splátky za úver.    

I. úprava rozpočtu je nasledovná: 

Príjmy rozpočtu 2013   

  -   Dotácia MF SR na originálne kompetencie na úseku školstva – 5 %  zvýšenie platov   

      o výšku 5 190 € 

 -   Dotácia MDVRR SR  na opravu ciest po zimnej údržbe vo výške 5 266 € - zvýšenie  

      príjmov 

 -   Splátka pôžičky firmy VODOHOSPODÁR Makov, spol. s r.o. vo výške 15 000 €-  

      zvýšenie príjmov   

       -   Príjem za úver zo ŠFRB na výstavbu BD Štandard  znížiť o výšku  233 600 € 

       -   Príjem dotácie zo ŠFRB na výstavbu BD Štandard znížiť o výšku     67 320 € 



           Spolu príjmy:   zníženie o 275 464 € 

Výdavky rozpočtu 2013   

- znížiť v podprograme Obecné zastupiteľstvo a komisie odmeny pre komisie o 800 € 

a odvody  pre komisie o výšku  260  €, t j. v celkovej výške  1 060 € 

- zvýšiť v podprograme Cintorínske a pohrebné služby kapitálové výdavky na 

rekonštrukciu cintorínu  o výšku 15 500 € 

- zvýšiť v podprograme Správa a údržba MK – letná kapitálové výdavky na 

rekonštrukciu  chodníka Makov  od PZ Makov 247 po RD 182  o výšku 20 300 € 

- zvýšiť v podprograme Správa a údržba MK - letná kapitálové výdavky na súvislú 

asfaltovú úpravu MK      o výšku 10  266 € 

- zvýšiť v podprograme Správa a údržba MK – letná kapitálové výdavky na osvetlenie 

prechodu k cintorínu vo výške 5 000 € 

- zvýšiť v podprograme Základná škola bežné výdavky  na monitorovaciu správu o  

      projekte  o výšku  200 €, 

- zvýšiť v podprograme  Materská škola bežné výdavky na mzdy a odvody (5% zvýšenie 

platov)  o výšku  3 000 € 

- zvýšiť v podprograme  Školská jedáleň a ŠKD bežné výdavky na mzdy a odvody (5% 

zvýšenie platov) o výšku  2 190 €  a zvýšiť bežné výdavky na verejné obstarávanie 

o výšku 100 € 

- zvýšiť v podprograme Investičná bytová výstavba bežné výdavky o výšku 2 000 € 

- znížiť v podprograme Investičná bytová výstavba kapitálové výdavky na výstavbu BD 

Štandard o výšku  332 809  € 

- znížiť v podprograme Správa obce bežné výdavky na splácanie úrokov ŠFRB – IBV 

o výšku 1 200 €  

- znížiť v podprograme Správa obce finančné operácie na splátke úveru ŠFRB- IBV 

o výšku 3 900 €.  

             Spolu výdavky: zníženie o 280 413 € 

Rozpočet po úprave: 

Príjmy bežné   :        1 402 121 €                     Výdavky bežné:          1 369 192 € 

Príjmy kapitálové:       151 217 €                      Kapitálové výdavky:     705 775 € 

Príjmy finančné:          574 303 €                      Finančné operácie:          47 500 €  

Príjmy celkom:       2 127 641 €                      Výdavky celkom:      2 122 467 € 

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

1. úpravu rozpočtu  Obce Makov na rok 2013 nasledovne: 

- v príjmovej časti  2 127 641 €   

- vo výdavkovej časti  2 122 467 €. 

 

 



 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš, Rastislav Hunčík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                                Ing. Stanislav Lučan, Jozef Pavlík,  

                                                Martin  Pavlík, Ing. Alena Šupčíková 
 

Proti   :                                   nikto  
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 82/2013 bolo prijaté. 

 

 

12.  SCHVÁLENIE ZMLUVY O ZVERENÍ MAJETKU OBCE MAKOV DO SPRÁVY  

       MATERSKEJ ŠKOLY MAKOV, rozp. org. 

 

Predložený návrh zmluvy je v zmysle § 6 a §6a zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov. 

 

V zmysle § 6a zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov: 

(1) Správa majetku obce vzniká 

     a) zverením majetku obce do správy správcu alebo mestskej časti, 

    b) prevodom správy majetku obce, 

    c) nadobudnutím majetku do vlastníctva obce vlastnou činnosťou správcu.  

(2) Majetok obce zverený do správy určí obec pri zriadení správcu v zriaďovacej listine. Obec  

    môže za podmienok určených v zásadách hospodárenia s majetkom obce správcovi zveriť  

   do správy ďalší majetok obce alebo odňať správu majetku obce. 

(3) Prevod správy majetku obce medzi správcami sa uskutočňuje zmluvou o prevode správy.  

 

Ing. Marián Masnica, starosta obce podotkol, že je potrebné, aby vecné a finančné 

vymedzenie majetku, ktorý materská škola spravuje, t. j. majetok organizácie, ktorá tvorí časť 

majetku Obce Makov a slúži na zabezpečovanie predmetu činnosti organizácie, bol zverený 

do správy osobitnou zmluvou v zmysle § 6a,ods.3 zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších predpisov. 

Predmetom zmluvy je zverenie majetku Obce Makov, a to nehnuteľný majetok (pozemky, 

stavba) a hnuteľný majetok . Zoznam hnuteľného majetku je neoddeliteľnou súčasťou 

Zmluvy o zverení majetku Obce Makov do správy MŠ. Hodnota zvereného majetku vychádza 

z nadobúdacích a  zostatkových hodnôt.  

 

Z dôvodu, že prílohou Zriaďovateľskej listiny MŠ mal byť uvedený zoznam zvereného 

majetku, nebola ani aktualizácia Zriaďovateľskej  listiny podpísaná starostom obce. Vzťah 

medzi Obcou Makov a Materskou školou, rozp. org., ako i Základnou školou, rozp. org., 

keďže sú samostatnými právnymi subjektmi, musí byť upravený zmluvne v zmysle platného 

zákona o majetku obcí.  

Obec Makov postupne dáva do poriadku svoje resty a v zmluve medzi Obcou Makov 

a jednotlivými právnymi subjektmi nie je nič zvláštne. Jedná sa o bežné veci, ktoré sa 

v reálnom živote normálne vykonávajú. Tým, že sa podpíše zmluva, sa nič nemení, všetko 



zostáva tak ako bolo, majetok zostáva vo vlastníctve a riaditeľ ho bude spravovať, takto 

právne ošetrené to už malo byť dávno. 

Treba si uvedomiť, že MŠ je samostatný právny subjekt a k právomociam riaditeľov patrí 

i zodpovednosť.  

 

V zmysle § 11, ods. 4, bod a) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov: 

„Obecné zastupiteľstvo rozhoduje o základných otázkach života obce, najmä je mu  

  vyhradené: 

  a) určovať zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce a s majetkom štátu, ktorý  

     užíva, schvaľovať najdôležitejšie úkony týkajúce sa tohto majetku a kontrolovať  

     hospodárenie s ním.“ 

 

Na rokovaní Obecného zastupiteľstva v Makove dňa 06.12.2012 bol  návrh na schválenie 

Zmluvy o zverení majetku Obce Makov do správy Materskej školy Makov, rozp. org. 

poslancom OZ predložený, avšak  uznesenie k schváleniu predmetnej zmluvy nebolo prijaté. 

Keďže riaditeľka MŠ Zmluvu o zverení majetku Obce Makov do správy Materskej školy MŠ 

rozp. org. nechcela podpísať , uvedený bod programu starosta obce stiahol z rokovania OZ. 

 

Opätovne zriaďovateľ MŠ Makov, rozp. org. predkladá návrh na schválenie Zmluvy o zverení 

majetku Obce Makov do správy Materskej školy MŠ rozp. org. 

Majetok do správy zveruje obecné zastupiteľstvo, čiže schválenie zmluvy o zverení 

majetku je plne v kompetencii obecného zastupiteľstva.  

 

Dňa 04.06.2013 na zasadnutí Rady MŠ p. riaditeľka oznámila, že k uvedenej zmluve nemá 

pripomienky a zmluvu, za predpokladu, že výdajná školská jedáleň bude v správe MŠ, 

podpíše. 

 

Ing. Marián Masnica, starosta obce podotýka, že novovybudovaná výdajná školská jedáleň 

v návrhu zmluvy zatiaľ nie je zahrnutá, stane sa tak po kolaudácii stavby. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

Zmluvu o zverení majetku Obce Makov do správy Materskej školy Makov, rozp. org. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš, Rastislav Hunčík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                                Ing. Stanislav Lučan, Jozef Pavlík,  

                                                Martin  Pavlík, Ing. Alena Šupčíková 
 

Proti   :                                   nikto  
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 83/2013 bolo prijaté. 

 

 

13.  ZMENY V SIETI ŠKOLSKÝCH ZARIADENÍ V ZRIAĎOVATEĽSKEJ  

       PÔSOBNOSTI OBCE MAKOV 

        (1. Zrušenie školskej jedálne súp. č. 316  ako súčasť ZŠ Makov, rozp. org. 

         2. Zriadenie výdajnej školskej jedálne ako súčasť MŠ Makov, rozp. org.) 

 

V súlade s § 140 ods. 1 a 2 zákona č. 245/2008 Z. z. o výchove a vzdelávaní (školský zákon) 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov, školská jedáleň sa zriaďuje na prípravu, výdaj, 

konzumáciu jedál a nápojov pre stravníkov v čase ich pobytu v škole alebo školskom 

zariadení. 

 

V súlade s § 141 ods. 1 a 2 zákona č. 245/2008 Z. z. o výchove a vzdelávaní (školský zákon) 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov, výdajná školská jedáleň sa zriaďuje na výdaj, 

konzumáciu jedál a nápojov pre stravníkov v čase pobytu v škole a v školskom zariadení. 

Obidve vyššie uvedené školské zariadenia môžu poskytovať svoje služby pre deti, žiakov 

a zamestnancov škôl a školských zariadení aj v čase školských prázdnin so súhlasom 

zriaďovateľa a príslušného regionálneho úradu verejného zdravotníctva. 

Vzhľadom na to, že školská jedáleň súp. č. 316 ako súčasť Základnej školy Makov, rozp. org., 

Makov č. 264, 023 56  Makov bola v nevyhovujúcom, havarijnom stave a Obecné 

zastupiteľstvo v Makove dňa 16.05.2012 schválilo svojim uznesením č. 64/2012 pre ZŠ 

Makov, rozp. org. a pre MŠ Makov, rozp. org. na prízemí v budove Materskej školy Makov, 

rozp. org., Makov č. 146 umiestnenie výdajnej školskej jedálne, začala Obec Makov  na 

základe stavebného povolenia Mesta Turzovka č. Výst-26-TX1-Ma-1280/2012-Jt zo dňa 

20.09.2012 so stavbou „Prestavba MŠ Makov – zriadenie výdajnej školskej jedálne pre MŠ 

a ZŠ Makov“.  V zmysle Zmluvy o dielo s dodávateľkou firmou SILUETTE s.r.o. Čadca 

budú práce ukončené do konca mája 2013. 

Z toho dôvodu predkladá Obec Makov návrh na vyradenie školskej jedálne súp. č. 316 zo 

siete škôl a školských zariadení dňom 31.08.2013  a zároveň návrh na zaradenie do siete škôl 

a školských zariadení výdajnej školskej jedálne ako súčasť Materskej školy Makov, rozp. 

org., Makov 146, 023 56  Makov od 01.09.2013 s tým, že stravovanie detí a žiakov ZŠ a MŠ 

bude zabezpečené v tejto novozriadenej výdajnej školskej jedálni. 

Pokiaľ ide o prípravu stravy, ktorú bude od 01.09.2013 vydávať pre svojich stravníkov 

novozriadená výdajná školská jedáleň, túto bude zabezpečovať Zariadenie pre seniorov 

Makov č. 62 v spoločnej kuchyni ZpS, ZŠ a MŠ. Možnosť dovážať stravu z uvedeného 

zariadenia do novozriadenej výdajnej školskej jedálne – do budovy MŠ, bola prerokovaná i 

s riaditeľmi MŠ, rozp. org. ZŠ, rozp. org. a tiež s vedúcou jedálne ZpS.  



Podľa § 6 ods. 2 zák. č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení  neskorších predpisov, zrušenie školskej 

jedálne a zriadenie výdajnej školskej jedálne patrí do právomoci obecného zastupiteľstva.  

Ešte predtým, kým obec zruší školskú jedáleň a zriadi výdajnú školskú jedáleň, musí 

Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu SR rozhodnúť o vyradení školskej jedálne zo 

siete a o zaradení výdajnej školskej jedálne do siete škôl a školských zariadení. 

Podľa § 17 zák. č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, bude Ministerstvu školstva, 

vedy, výskumu a športu SR predložená žiadosť o vyradenie školskej jedálne a súčasne podľa 

§ 16 citovaného zákona žiadosť o zaradenie výdajnej školskej jedálne do siete. Uvedené 

žiadosti musia byť predložené v zmysle Smernice MŠ SR č. 1/2004-E, ktorou sa určuje 

postup orgánov štátnej správy v školstve a zriaďovateľov škôl a školských zariadení pri 

zaraďovaní, vyraďovaní alebo zmenách v sieti škôl a školských zariadení a pri zriaďovaní 

a zrušovaní škôl a školských zariadení. 

Vzhľadom na uvedené, Obec Makov predkladá Obecnému zastupiteľstvu v Makove návrh na 

zrušenie školskej jedálne súp. č. 316 ako súčasť Základnej školy Makov, rozp. org., Makov č. 

264, 023 56  Makov a návrh na zriadenie výdajnej školskej jedálne súp. č. 146 ako súčasť 

Materskej školy, rozp. org., Makov č. 146, 023 56  Makov. 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU: 

 

Mgr. Eva Ježíková, poslankyňa OZ – je potrebné si ešte premyslieť správny systém a zaujať 

kompromis v súvislosti s vyberaním poplatkov za stravné, treba zvážiť viacero možností. 

Kto, kedy a akým spôsobom bude vyberať poplatky za stravné bude v kompetencii riaditeľov 

ZŠ a MŠ. Toto obecné zastupiteľstvo nemusí riešiť. 

Ing. Alena Šupčíková, zástupkyňa starostu obce – v materskej škole sa platia mesačné 

poplatky, čiže riaditeľka, resp. učiteľky sú vo finančnom kontakte s rodičmi detí každý 

mesiac. V materskej škole  by sa teda mohlo zlúčiť toto vyberanie poplatkov aj s poplatkom 

za stravu. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 6 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

A/ B e r i e   n a v e d o m i e 

 

návrh na vyradenie školskej jedálne súp. č. 316 zo siete škôl a školských zariadení ku dňu 

31.08.2013. 

 

B/ S ch v a ľ u j e  

 

vyradenie školskej jedálne súp. č. 316 ako súčasti Základnej školy Makov, rozp. org., Makov 

264, 023 56  Makov zo siete škôl a školských zariadení dňom 31.08.2013. 

  

 

 

 



C/ B e r i e   n a v e d o m i e 

 

návrh na zaradenie výdajnej školskej jedálne pre Materskú školu Makov, rozp. org. 

a Základnú školu Makov, rozp. org. do siete škôl a školských zariadení ku dňu 01.09.2013 

ako súčasti Materskej školy Makov, rozp. org. 

 

D/ S ch v a ľ u j e 

 

zaradenie výdajnej školskej jedálne pre MŠ Makov, rozp. org. a ZŠ Makov, rozp. org. ako 

súčasti Materskej školy Makov, rozp. org., Makov č. 146,  do siete škôl a školských zariadení 

od 01.09.2013. 

 

E/ S ch v a ľ u j e 

 

v zmysle § 27 a nasledujúcich Zákonníka práce č. 311/2001 Z. z. prechod práv a povinností 

z pracovnoprávnych vzťahov kuchárok a pomocných kuchárok dňom 01.08.2013 

z doterajšieho zamestnávateľa – právnickej osoby Základná škola Makov, rozp. org., Makov 

264, 023 56  Makov, IČO:37812858, z miesta výkonu práce školská jedáleň na nového 

zamestnávateľa -  Obec Makov, Makov č. 60, 023 56  Makov, IČO:00314129, miesto výkonu 

práce Zariadenie pre seniorov Makov, Makov 62, 023 56  Makov a výdajná školská jedáleň, 

Makov 146, 023 56  Makov, z dôvodu, že sa prevádza úloha a činnosť výroby a výdaja jedla 

z doterajšieho zamestnávateľa ZŠ Makov, rozp. org. na novú právnickú osobu Obec Makov – 

stredisko Zariadenie pre seniorov Makov.  

  

F/ Ž i a d a  

 

starostu obce Ing. Marián Masnicu, aby pri vyradení školskej jedálne súp. č. 316 zo siete škôl 

a školských zariadení a pri zaradení výdajnej školskej jedálne súp. č. 146 do siete škôl  

a školských zariadení, postupoval v zmysle Smernice MŠ SR č.1/2004-E , ktorou sa určuje 

postup orgánov štátnej správy v školstve a zriaďovateľov škôl a školských zariadení pri 

zaraďovaní, vyraďovaní alebo zmenách v sieti škôl a školských zariadení a pri zriaďovaní 

a zrušovaní škôl a školských zariadení.  

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                    Rastislav Hunčík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                                Ing. Stanislav Lučan, Jozef Pavlík,  

                                                Martin  Pavlík, Ing. Alena Šupčíková 
 

Proti   :                                   nikto  
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 85/2013 bolo prijaté. 

 

 

 

 



14.  NÁVRH NA ZLÚČENIE ZÁKLADNEJ ŠKOLY MAKOV, rozp. org., MAKOV  

       č. 264,023 56  MAKOV S MATERSKOU ŠKOLOU MAKOV, rozp. org., MAKOV  

       č. 146, 023 56  MAKOV DO NOVÉHO PRÁVNEHO SUBJEKTU – DO JEDNEJ  

       PRÁVNICKEJ OSOBY ZÁKLADNÁ ŠKOLA S MATERSKOU ŠKOLOU rozp.  

       org., MAKOV č. 264, 023 56  MAKOV K TERMÍNU 01.09.2014 

 

K bodu poskytol informácie Ing. Marián Masnica, starosta obce. 

Na základe rozhodnutia zriaďovateľa sa môžu v zmysle platných predpisov školy rôzneho 

druhu spájať do jedného právneho subjektu. Základnými právnymi normami, ktorými sa školy 

a školské zariadenia riadia pri spájaní, je zákon č. 596/2003 o štátnej správe v školstve 

a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov a Smernica MŠ SR č. 

1/2004-E z 1. apríla 2004, ktorou sa určuje postup orgánov štátnej správy v školstve 

a zriaďovateľov škôl a školských zariadení pri zaraďovaní, vyraďovaní alebo zmenách v sieti 

škôl a školských zariadení. 

Obec Makov podľa ustanovenia § 20 ods. 1 zákona č. 586/2003 Z. z. o štátnej správe 

v školstve a školskej samospráve môže ako zriaďovateľ spájať školy rôzneho duhu do jednej 

právnickej osoby. 

Zriaďovateľ navrhuje spojenie Základnej školy Makov, rozp. org. s Materskou školou, rozp. 

org. do jednej právnickej osoby Základná škola s materskou školou, rozp. org., Makov č. 264, 

023 56  Makov v termíne od 01.09.2014. 

Návrh na zlúčenie ZŠ Makov s MŠ Makov vychádza z diskusií rokovaní obecného 

zastupiteľstva, kde sa táto otázka už viackrát preberala a najmä z dôvodu hospodárnosti, 

efektívnosti, účelnosti a účinnosti pri nakladaní s verejnými zdrojmi. 

O zlúčení ZŠ s MŠ sa uvažuje už dlho a tento návrh bol v roku 2008 predložený aj na 

obecnom zastupiteľstve, kde uvedený návrh nebol schválený (uznesenie č. 75/2008 zo dňa 

18.06.2008). 

Nepriaznivý demografický vývin v obci Makov v posledných rokoch ovplyvnil zníženie počtu 

žiakov v základnej škole, demografický vývin detí narodených v Makove má výrazne 

klesajúcu tendenciu. Preto podľa demografického vývoja nie je predpoklad zvýšenia počtu 

žiakov. Ani predpokladaná investičná výstavba bytového domu v obci Makov, čím by sa 

možno zvýšil počet mladých rodín s deťmi, zatiaľ neprebieha. Čiže v najbližších rokoch nie je 

predpoklad výrazného nárastu školopovinných detí. Od počtu detí závisí aj financovanie 

v školstve. Súčasný spôsob financovania v školstve je napojený na normatívny systém – sú to 

prenesené kompetencie, ktoré zabezpečujú činnosť ZŠ vo vzťahu k vyučovaciemu procesu. 

Ich normatív podľa stanovených kritérií a podľa priemerného počtu žiakov určuje každoročne 

ministerstvo školstva.  

Materská škola, ŠKD, ŠJ a CVČ sú financované z podielových daní ako originálna 

kompetencia. 

 V súčasnej dobe je Obec Makov zriaďovateľom dvoch právnych subjektov, a to Základnej 

školy Makov, rozp. org. a Materskej školy Makov, rozp. org. 

 

Vývoj počtu školopovinných žiakov v ZŠ Makov, rozp. org. nám ukazuje nasledovná 

tabuľka: 

Školský rok Počet žiakov Počet tried Priemerný 

počet žiakov  

na triedu 

Počet žiakov 

zapísaných 

 do 1. roč. 

1992/1993 243 (1.-8.roč.) 11 22 38 

1999/2000 264 12 22 32 

2000/2001 250 10 25 19 

2002/2003 240 11 22 28 



2004/2005 252 12 21 34 

2005/2006 238 11 22 21 

2006/2007 230 10 23 26 

2007/2008 223 9 25 23 

2008/2009 208 10 21 14 

2009/2010 217 11 20 15 

2010/2011 207 10 21 24 

2011/2012 194 10 20 13 

2012/2013 187 10 19 14 

 

 

Vývoj počtu detí predškolského veku v MŠ Makov, rozp. org. je nasledovný: 

Školský rok Počet detí Počet tried Priemerný 

počet detí  

na triedu 

Počet nových 

detí zapísaných 

 do MŠ 

1992/1993 41 2 20 25 

1999/2000 48 2 24 11 

2006/2007 50 2 25 22 

2007/2008 50 2 22 13 

2008/2009 60 3 20 21 

2009/2010 46 2 24 22 

2010/2011 40 2 20 15 

2011/2012 45 2 22 20 

2012/2013 51 2 25 24 

 

Vývoj počtu zamestnancov v ZŠ  Makov, rozp. org. a MŠ Makov, rozp. org. dokumentuje 

nasledovná tabuľka: 

Školský rok ZŠ ŠJ ŠKD MŠ 
priemerný evidenčný počet 

zamestnancov 

priemerný evidenčný 

počet zamestnancov 

priemerný evidenčný 

počet zamestnancov 

priemerný evidenčný počet 

zamestnancov 

fyzické 

osoby 

spolu 

z toho 

pedag.zames. 
  fyzické 

osoby 

spolu 

Z toho 

pedag.zamestn. 

1992/1993 30 20 4 3 6 4 

1999/2000 31 19 4 3 6 4 

2006/2007 27 14 4 2 7 4 

2007/2008 20 13 4 2 7 4 

2008/2009 24 15 4 2 9 6 

2009/2010 26 17 4 2 7 4 

2010/2011 24 15 4 2 7 4 

2011/2012 25 16 4 2 7 4 

2012/2013 24 16 4 2 7 4 

 

Na uvedenom základe demografického vývoja môžeme konštatovať, že dochádza nielen 

prirodzeným spôsobom k úbytku školopovinných detí, resp. detí v MŠ, ale tomu zodpovedá 

nižší plán výkonov jednotlivých zariadení, ktorý je daný počtom tried a následne sa vzhľadom 

k tejto skutočnosti upravuje i počet pedagogických zamestnancov. 

 

 

 



Demografický vývoj počtu narodených detí je neúprosný a dokumentuje to nasledovná 

tabuľka: 

Rok Počet 

narodených detí 

1992 34 

1999 18 

2000 27 

2001 19 

2002 19 

2003 23 

2004 20 

2005 12 

2006 19 

2007 10 

2008 12 

2009 19 

2010 12 

2011 7 

2012 9 

2013 2 

(stav k 31.05.2013) 

 

Školské zariadenia v obci Makov sú typické tým, že vzhľadom na nedobrú zamestnanosť, 

základné a materské školy navštevujú aj deti z obce Kolárovice a Vysoká nad Kysucou.  

Do budúcnosti je demografický vývoj počtu detí narodených v obci Makov neúprosný. 

Čiastočne chod a prevádzku školských zariadení v obci Makov môže ovplyvniť obec 

Kolárovice, kde údaje nemáme, avšak predpokladáme, že z vrcholových častí obce 

Kolárovice dochádza k vyľudňovaniu populácie. 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej nad Kysucou na svojom zasadnutí dňa 07.06.2013 

rozhodlo o zlúčení ZŠ vo Vysokej nad Kysucou a v Hornom Kelčove do jedného právneho 

subjektu od 01.09.2014. Zároveň s týmto zlúčením vykonalo i zlúčenie s materskou školou do 

jedného právneho subjektu. 

Súčasný vyššie zdokumentovaný trend jednoznačne poukazuje na racionalizáciu našej siete 

školských a predškolských zariadení, a to z nasledovných dôvodov: 

 

- zníženie počtu školopovinných detí v ZŠ Makov, rozp. org.: 

                                    1999/2000 – 264 školopovinných detí 

                                    2012/2013 – 187 školopovinných detí 

 

- pokles počtu tried v ZŠ: 

                                          1999/2000 – 12 tried 

                                          2012/2013 – 10 tried 

 

- pokles počtu pedagogických zamestnancov v ZŠ, vrátane vychovávateliek: 

                                    1999/2000 – 22 

                                    2012/2013 - 16     

 

- pokles počtu nepedagogických zamestnancov v ZŠ: 

                                    1999/2000 – 12 

                                    2012/2013 –   8 



 

- počet detí predškolského veku v MŠ Makov, rozp. org.: 

                                    1999/2000 – 48 detí 

                                    2012/2013 – 51 detí  

 

- počet tried v MŠ: 

                                   1999/2000 – 2 triedy 

                                   2012/2013 – 2 triedy 

 

- počet pedagogických zamestnancov v MŠ: 

                                    1999/2000 – 4 

                                    2012/2013 – 4 

 

- počet nepedagogických zamestnancov v MŠ: 

                                     1999/2000 – 2 

                                     2012/2013 – 3 

      Od  šk. roku 2003/2004 materská škola má právnu subjektivitu a tu je viditeľný nárast  

      počtu nepedagogických zamestnancov.  

 

Zlúčenie ZŠ a MŠ do jedného právneho subjektu navrhuje zriaďovateľ rozpočtových 

organizácií ZŠ Makov a MŠ Makov z nasledovných dôvodov: 

- z časového hľadiska 

- z hľadiska riadenia 

- z hľadiska zvýšenia kvality výchovno-vzdelávacieho a pedagogického procesu 

- z hľadiska ekonomicko-prevádzkového 

 

1. Časové hľadisko 

Tento krok je potrebné vykonať do 31.06.2013 s 1-ročným predstihom, a to z dôvodu, že 

v roku 2014 sa končí funkčné obdobie riaditeľov. Ak by sa k takémuto kroku pristúpilo 

v inom období, bolo by nutné riaditeľov odvolávať, vykonávať nové voľby, menovať 

riaditeľa. V súčasnosti takýto krok nikoho nepostihne. Voľby môžu byť vykonané do 

jedného právneho subjektu. 

 

2. Hľadisko riadenia 

Z predchádzajúcich tabuliek je zrejmé a viditeľné, že klesol počet tried na minimum – 9, 

klesol počet pedagogických zamestnancov na minimum, ktorý môže byť ešte ovplyvnený  

školskou reformou, avšak už nikdy nedosiahne rozmery, aké boli  pred r. 2000. Čiže ak 

má ZŠ nižší počet tried, zamestnancov, žiakov, musí vynakladať i menšie výkony. Je tu 

otázka vyťaženosti riadiacich funkcií oproti minulosti, zároveň tým vzniká priestor 

pre zástupcu nového právneho subjektu pre MŠ vo väčšej miere sa venovať 

pedagogickému procesu. Čiže zároveň ide o efektívnejšie zabezpečovanie riadiacich 

činností. Takýto trend je zrejmý a badateľný všade v spoločnosti, že jednotlivé subjekty 

spoločnosti sa snažia kumulovať právne subjekty, aby využili kvalifikovaným spôsobom 

zamestnancov zabezpečujúcich riadenie, čomu prirodzene zodpovedajú i platové pomery. 

Takýto trend je dnes viditeľný všade naokolo, napr. u zariadení sociálnej starostlivosti, 

napr. v zariadeniach Žilinského samosprávneho kraja, kde dochádza k zlučovaniu 

zariadení sociálnej starostlivosti. Po príklady netreba chodiť ďaleko. Možno pozrieť 

i Zariadenie pre seniorov Makov, ktorej prevádzku riadi starosta obce v rámci svojho 

pracovného úväzku. Pritom je tam taký počet zamestnancov ako je v oboch subjektoch 

MŠ a ZŠ dohromady. 



Čiže zlúčením by sa vytvorili predpoklady pre zriadenie funkcie iba jedného riaditeľa, 

ktorý by mal bez problémov zvládnuť riadenie počtu cca 27 zamestnancov (po zrušení ŠJ 

kuchárky už nebudú pod ZŠ, ale pod ZpS), z toho 20 pedagogických zamestnancov 

a podľa zriaďovateľom schváleným rozpočtom riadne zabezpečovať materiálno-technické 

podmienky výchovno-vzdelávacieho procesu. 

 

3. Hľadisko zvýšenia kvality výchovno-vzdelávacieho a pedagogického procesu 

Toto hľadisko je najdôležitejšie, nakoľko u oboch zariadení sa jedná o klasický vzdelávací 

proces, kde hlavnou úlohou, či terajšej MŠ, resp. ZŠ, je výchova a vzdelávanie detí a 

žiakov. Rozdiel je iba v tom, že v MŠ sa jedná o deti predškolského veku a u ZŠ o žiakov 

školopovinných, avšak aj tento rozdiel sa v rámci súčasnej školskej reformy stiera a to 

v tom smere, že predškolská výchova by mala byť v budúcnosti od 5. veku dieťaťa 

povinná a štát uhradí všetky náklady, aby deti boli lepšie pripravené na školu, nakoľko sa 

nároky na deti v rámci výchovno-vzdelávacieho procesu stupňujú. 

Prirodzene, že ostane i väčší priestor na klasickú výchovno-vzdelávaciu činnosť u detí 

predškolského veku, nakoľko súčasná riaditeľka MŠ musí zabezpečovať všetky 

riadiace a ekonomické procesy, čím ostane budúcemu zástupcovi viac času pre 

venovanie sa výchove detí. 

Z hľadiska lepšieho využitia pracovnej sily u ZŠ i MŠ sa jedná o vysokokvalifikovaných 

zamestnancov z hľadiska obce a je tu možnosť lepšieho využitia existujúcich pracovných 

síl , ako u pedagogických zamestnancov, tak i u nepedagogických zamestnancov. 

U pedagogických zamestnancov sú tu rozličné možnosti zastupovania v prípade PN, 

dovoleniek a takisto možnosti kariérnych rastov zamestnancov, zamestnanci MŠ si môžu 

zvýšiť kvalifikáciu a prejsť na pozíciu v ZŠ, kde je požiadavka vyššieho vzdelania. 

U nepedagogických zamestnancov je prínos jasný a zreteľný – upratovačky, školník, 

ekonomický pracovník sa môže starať o celý školský areál, nie je potrebné robiť práce na 

Dohody, vypomáhať zamestnancami obce a pod. Jeden školník musí zvládnuť jeden 

školský areál, vrátane budov. 

Zlúčením do jedného právneho subjektu by došlo i k zlúčeniu originálnych kompetencií 

v tom smere, že dnes ZŠ zabezpečuje výchovu a vzdelávanie ako prenesený výkon štátnej 

správy a ŠJ, ŠKD a CVČ ako originálne kompetencie. Takto by k nim pribudla i tretia 

originálna kompetencia – prevádzka MŠ.  

Zlúčenie do jedného právneho subjektu by taktiež bez problémov prinieslo i väčšiu 

disponibilitu zamestnávateľa pri riadení zamestnancov. 

 

4. Hľadisko ekonomicko-prevádzkové 

Dôjde k prirodzenej úspore ekonomicko-prevádzkových nákladov, ktoré sú dnes skryté 

v nákladoch na vedenie ekonomiky, majetku, rozpočtu a účtovníctva, v nákupoch 

SOFTWERU, vedením bezpečnosti a ochrany zdravia pri práci, zabezpečovaním 

verejného obstarávania, vedením štatistík, spisovej služby, archivníctva a rozličných 

prierezových činnostiach, ktoré každý právny subjekt musí samostatne zabezpečovať. 

Veď každý právny subjekt musí mať povinných minimálne 20 vnútorných smerníc 

vyplývajúcich zo zákonov, ktoré povinne musí mať prijaté, takto stačia, aby boli prijaté 

jeden krát. 

U celého školského areálu napriek tomu, že sa snažíme chodiť inými vchodmi, jedná sa 

o jeden školský areál, ktorý je potrebné, aby bez problémov využívali deti MŠ, ako i žiaci 

ZŠ, vrátane telocvične, ihrísk, športovísk a pod.  

 

Zlúčenie do jedného právneho subjektu prinesie prirodzenú racionalizáciu, efektívnejšie 

využívanie finančných prostriedkov Obce Makov, ako i celej SR. 



 

Personálna obsadenosť a prevádzka materskej školy bude naďalej v pôvodnom režime 

a ostane naďalej v doterajších priestoroch spolu s novozriadenou výdajnou školskou 

jedálňou a obe sa stanú súčasťami nového subjektu Základná škola s materskou školou, 

rozp. org.  

 

Stanoviská rád škôl: 

Rada školy pri ZŠ Makov, rozp. org. vyjadrila súhlasné stanovisko k spojeniu ZŠ s MŠ 

do jednej právnickej osoby Základná škola s materskou školou, rozp. org., Makov č. 264, 

023 56  Makov. 

Rada školy pri MŠ Makov, rozp. org. vyjadrila  zamietavé stanovisko k spojeniu ZŠ s MŠ 

do jednej právnickej osoby Základná škola s materskou školou, rozp. org., Makov č. 264, 

023 56  Makov. 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU: 

 

p. Martin Pavlík, poslanec OZ – chce vedieť aj názor riaditeľov ZŠ a MŠ k zlúčeniu škôl. 

Verí, že ak aj dôjde k zlúčeniu, neodzrkadlí sa to na inom prístupe k deťom. 

 

      p. Zuzana Kubačková, riaditeľka MŠ - vyjadrila sa v tom zmysle, že v súčasnej dobe  

      nevidí dôvod zlučovať MŠ so ZŠ do jedného právneho subjektu. Vypracovala SWOT  

      analýzu školy, jej silné a slabé stránky, z  ktorých vyplynulo, že MŠ je v súčasnosti  

      úspešná a samostatná škola, a čo sa finančných prostriedkov prestavbou v MŠ na prízemí  

     budovy, vznikla výdajná školská jedáleň, t. j. ďalšie stredisko, na ktoré budú vyčlenené  

     ďalšie finančné prostriedky. 

     Konštatovala, že z vlastných finančných prostriedkov vymenili okná na budove z  

     východnej, severnej a západnej strany budovy, vymaľovali a vystierkovali priestory,  

     rekonštruovali  umyváreň, doplnili záhradu dvomi pieskoviskami, dali  do poriadku  

     suterén budovy zaplombovaním WC, odkiaľ sa šíril neznesiteľný zápach, dokúpili  

     záhradné i telocvičné náradie, skrášlili budovu drevinami - balkón budovy, vymenili  

     výhrevnejšie radiátory do tých miestností, kde sa deti zdržiavajú najčastejšie. 

     Nezaťažili  rozpočet ani vyplatením odstupného bývalej pani riaditeľke MŠ. 

     Pani riaditeľka MŠ nevidí dôvod na zlúčenie MŠ so ZŠ aj z dôvodu, že v budúcom  

     školskom roku 2013/2014 bude MŠ navštevovať 57 detí a musí otvoriť poltriedu s  

     dopoluďňajšou výchovno-vzdelávacou činnosťou a dlhodobým sledovaním  

     demografického vývoja v obci i mimo nej si myslí, že k takémuto kroku budeme musieť  

      pristúpiť možno o 10-15 rokov, pretože MŠ navštevujú deti od 2-6 niekedy 7 rokov a dve  

      triedy by mali byť vždy za predpokladu, ak obec nezvýši príspevky rodičov, výdavky na  

      stravu, cestovné a nezvýši sa ešte viac nezamestnanosť rodičov, niektorí z nich sú už v  

      súčasnej dobe na hranici biedy. 

      Súhlasí však s tým, že počet detí bude  v jednom ročníku nízky, ale to bude problém ZŠ,  

      to MŠ riešiť nebude a ani nemôže. 

      Je jej povinnosťou reagovať na meniace sa podmienky a zmeny prostredia a mať  

      schopnosti prispôsobovať sa im čo najrýchlejšie a najefektívnejšie, avšak je presvedčená,  

      že materská škola so zákonom č. 245/2008 Z.z. dostala do sústavy škôl a tvorí prvý stupeň  

      vzdelania v našom štáte, preto nesmieme predprimárne vzdelávanie podceňovať a  

      rozhodnutím poslancov OZ, ktorí sa nerozumejú pedagogickému procesu, sa zníži jeho  

      úroveň , pretože, kde nie je priama zodpovednosť, úroveň akejkoľvek inštitúcie klesá. 

      Ďalej podotkla, že ekonomické dôvody, práve pre ktoré je navrhované zlúčenie MŠ do ZŠ  

     do jedného právneho subjektu sú zmeny povrchné, pre niektorých atraktívne, ale vo svojej  



     podstate nie sú práve najlepším a najšťastnejším riešením ako pre deti, tak pre rodičov,  

     nevynímajúc pri tom pedagógov, žiadala, aby poslanci OZ nenarušili ten povestný  

     trojuholník, ktorý je potrebný pri výchove budúcej generácie. 

     Nečudujme sa, že naše školstvo a jeho úroveň je taká aká je, naše školstvo musí veľmi  

     rýchlo a často reagovať na mnohé aktuálne zmeny, ktoré vývoj spoločnosti so sebou  

     prináša, rovnako potrebné je často riešiť práve u nás v školách úpravu alebo systém zle  

     nastavených neefektívne fungujúcich prvkov a rozhodnutí. 

     Riaditeľka MŠ pracuje 27 rokov v školstve, spolupracuje s inými MŠ, ktoré už patria do  

     jedného právneho subjektu so ZŠ a ani jedna z nich sa nevyjadrila k tomuto procesu  

     kladne, skôr to prináša výhody ZŠ. 

     Myslí si však, že v konečnom dôsledku to postihne dieťa a rodiča, avšak vďaka nemu  

     existujú materské školy, vďaka nemu existujú ZŠ, vďaka nemu majú pedagógovia  

     zamestnanie, preto by sme s ním mali byť neustálom kontakte a o MŠ to platí  

     dvojnásobne. 

     Preto riaditeľka MŠ, p. Zuzana Kubačková, nedoporučuje poslancom OZ schváliť tento  

     Návrh na zlúčenie základnej školy s materskou školou. 

 

     Ing. Marián Masnica, starosta obce – pokiaľ ide o hlasovanie v Rade MŠ ohľadom  

     zlúčenia ZŠ s MŠ, boli prítomní 6 členovia rady, z toho hlasovali 4 proti zlúčeniu (2  

     rodičia, 1 pedagogický zamestnanec, 1 nepedagogický zamestnanec) a 2 za zlúčenie  

     (členovia za zriaďovateľa). 

     Podotýka, že rodičia boli prekvapení vyhlásením pani riaditeľky MŠ, že  riaditeľa ZŠ s MŠ  

     si dosadí starosta sám. Je to zavádzajúce, nakoľko starosta obce už iba menuje riaditeľa,  

    ktorého zvolí Rada školy. Vyprosuje si takéto zavádzanie rodičov. Taktiež v diskusii  

    o zastupovaní učiteľov uviedol, že pokiaľ by  bolo treba zastupovať iba krátko, nie je  

    problém, aby sa zastúpili navzájom, samozrejme,  ak by išlo o dlhodobejší zástup, v tom  

    prípade sa prijme na zástup nová učiteľka. 

    Netreba znevažovať prácu ľudí s pedagogickým vzdelaním v ZŠ, že zastupovaním v MŠ  

    budú výchovu detí dehonestovať. 

    V svojej prezentácii pani riaditeľka MŠ uviedla 99% vecí, čo treba zabezpečiť z hľadiska  

    riadenia a zabezpečovania prevádzky, toto z pohľadu starostu obce a obce nie je  podstatné.  

    Podstatné je zabezpečenie výchovno-vzdelávacieho procesu a vzťahu k deťom. 

    Podstatné je, aby deti, ktoré prídu do MŠ a ZŠ boli zabezpečené pre výchovno-vzdelávaciu  

    činnosť, rodičov nemajú zaujímať ekonomické vzťahy a riadiace vzťahy. 

    Starosta obce nemá záujem robiť násilné kroky, z hľadiska riadiaceho procesu je však  

    potrebné ZŠ s MŠ zlúčiť a o tomto rozhodujú poslanci  OZ. 

    Bolo mu riaditeľkou MŠ vyčítané oslovovanie a vystupovanie voči jej osobe. Ak sa jej  

    akýmkoľvek spôsobom niekedy dotkol, týmto sa jej ospravedlňuje. 

    Taktiež mu pani riaditeľka vyčíta, že je predsedom rady MŠ. Nie je to nezákonné a ako  

    predsedu ho zvolili ostatní členovia rady, do rady materskej školy išiel preto, lebo nikto  

    z poslancov nemal záujem a bolo potrebné naplniť počet za zriaďovateľa. I toto bude  

    výsledkom zlúčenia, bude jedna rada školy. 

    Starosta obce oceňuje prácu pani riaditeľky MŠ aj pri rôznych kultúrnych vystúpeniach. Je  

    za tým výsledok pedagogickej práce a vždy im za to poďakoval.  

    Jediné, čo vedeniu MŠ vytýka, je, že si nemôžu nájsť prácu v MŠ Makovania, stále sú  

    prijímané iba učiteľky z iných obcí. 

  

    p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – poďakoval pani riaditeľke MŠ za obšírnu prezentáciu práce  

    v MŠ, zrejme má na všetko to, čo sa teraz deje, ťažké srdce. Zaujíma ho však, čo konkrétne  

    od poslancov OZ chce, aby sa zlepšilo, aby videla, že si ich prácu naozaj vážia. 



    (p. Zuzana Kubačková, riaditeľka MŠ – materská škola nemá dôvod na zlúčenie so  

                                                                     základnou školou. V školskom roku 2013/2014  

                                                                     budú mať 57 detí, kvôli tomu prerobila aj  

                                                                     Prevádzkový poriadok MŠ, konštatuje, že kľudne  

                                                                     ešte 8-10 rokov môže byť materská škola  

                                                                     samostatná. 

 

    Konštatuje, že pri hlasovaní za zlúčenie ZŠ s MŠ, kvôli úcte k práci pani riaditeľky MŠ, sa  

    zdrží hlasovania.  

    Pokiaľ ide o financovanie školstva, buďme radi, že tu vládne socialistické financovanie,  

    pretože počet žiakov, tried klesá a mzda, čo i len máličko, ale sa zvyšuje. 

 

    Mgr. Milan Petrovič, riaditeľ ZŠ – o otázke zlúčenia ZŠ s MŠ sa už prejednávalo viackrát.  

    Spočiatku bol proti zlúčeniu, odrádzala ho tá skutočnosť, že sú a aj ostatnú v dvoch  

    budovách. Informoval sa však u svojich kolegov z iných obcí a miest, kde sú ZŠ s MŠ  

    spojené a nie je v tom žiaden problém. Čo sa týka výchovno-zabezpečovacieho procesu, nie  

    je dôvod na obavu. Ktokoľvek bude riaditeľom, určite nebude robiť prekážky  

    v pedagogickej práci, aj pokiaľ ide o zastupovanie. Treba prihliadnuť aj na znižujúci sa  

    počet narodených detí v obci. 

    Pokiaľ príde k zlúčeniu, bude všetko vecou koncepcie nového riaditeľa. 

    Podotýka, že aj snahou Ministerstva školstva SR je, aby sa čoraz viac pristupovalo  

    k zlučovaniu základných škôl s materskými školami. Taktiež sa pripravuje nový zákon  

    o financovaní podľa počtu žiakov aj tried, ak bude počet nižší, financie sa budú krátiť. 

    Ako riaditeľ ZŠ Makov, rozp. org. súhlasí so zlúčením ZŠ s MŠ. 

 

   Ing. Alena Šupčíková, zástupkyňa starostu obce – dnes ministerstvo používa výrazy ako  

   „veľká škola“, „malá škola“ a je viditeľná snaha rušiť malé školy. Ak ZŠ s MŠ zlúčime,  

   budeme mať väčšie zariadenie, možno by sme sa týmto krokom v budúcnosti vyhli  

   prípadnému rušeniu školy.  

 

   Dotklo sa jej vyjadrenia pani riaditeľky MŠ, vyznelo to, akoby sme mali snahu zlikvidovať  

   materskú školu a dokonca s nejakou aroganciou. Prekvapilo ju aj prirovnanie základnej  

   školy k osobitnej škole, byť na mieste riaditeľa, tak sa na takéto vyjadrenie urazí. 

   Ak tak bojuje proti zlúčeniu ZŠ s MŠ, treba  riadne pomenovať logické, skutočné priame  

   argumenty, čo bude  po zlúčení zlé, zatiaľ počula iba argument o zhoršení pedagogického  

   procesu. Z vyjadrení pani riaditeľky sa dozvedela iba, že od septembra nebudú naporiadok  

   pracovať, nebude kandidovať za riaditeľku, nič iné. Každý si váži jej prácu, aj čo robí nad  

   rámec jej povinností, dnes ale málokto robí 8 hodín.  

 

   p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – pokiaľ ide o financovanie MŠ pri zlúčení, nemusia mať  

   obavu,  tvorbu a schvaľovanie rozpočtu predsa prejednávajú spoločne. 

 

    Ing. Stanislav Lučan, poslanec OZ – argumentov na zlúčenie ZŠ s MŠ je veľa, malo by,   

    podľa jeho názoru, k zlúčeniu dôjsť. 

    V jeho mladosti, keď chodil do školy, chodili deti v obci do troch škôl, pedagogicko- 

    výchovný proces predsa nezáleží od počtu budov, ale od kvality pedagógov, v minulosti  

   boli skutočne učiteľské osobnosti, žiakov viedli dobre, hoci sa žilo v ťažkých podmienkach,  

   deti mali iný rešpekt pred pedagógmi. V minulosti bolo v obci vyše 3000 ľudí, v školách  

   bolo aj 700 žiakov, v triedach bolo po 30 žiakov a výchovno-pedagogický proces sa zvládol.  

   Dnes je v ZŠ 165 žiakov a v MŠ 57.  



   Nijako tým však netrpel vývoj detí, takže argument pani riaditeľky MŠ, že by sa nedali  

   riadiť dve budovy je neopodstatnený. 

   Pokiaľ ide o miesto riaditeľa, nevidí problém, aby sa na konkurz na riaditeľa ZŠ s MŠ  

   prihlásila aj ona. 

 

        Mgr. Eva Ježíková, poslankyňa OZ – v prezentovanej správe pani riaditeľky MŠ, p.  

        Zuzany Kubačkovej, bolo veľa povedané, dokonca veľa vecí bolo vystihnutých správne. 

        Čo sa týka predsedníctva Rady MŠ, túto funkciu nechcel nikto prijať, bol teda navrhnutý  

        a jednohlasne schválený starosta obce, ktorý túto funkciu prijal. 

        Ohľadom zlúčenia ZŠ s MŠ si myslí, že väčší subjekt môže lepšie fungovať, nový systém  

        možno dokáže  pre deti priniesť viac, čo sa týka výchovno-vzdelávacieho systému. 

        Argumenty pani riaditeľky proti zlúčeniu ZŠ s MŠ ju nepresvedčili. 

        Pokiaľ ide o zastupovanie, to by malo byť v kompetencii riaditeľa, toto obecné  

        zastupiteľstvo nemá čo riešiť. 

 

        p. Zlatica Dunajová, účtovníčka ZŠ a MŠ – až po čase sa uvidí, koľko sa spojením ZŠ 

        s MŠ ušetrí po ekonomickej stránke. Podľa klesajúceho počtu narodených detí v obci 

        môže dôjsť aj k situácii, že prevádzka materskej školy sa možno presunie do budovy ZŠ. 

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

A/ b e r i e  n a  v e d o m i e  

návrh na spojenie  Základnej školy Makov, rozp. org. , Makov č. 264, 023 56  Makov 

s Materskou školou Makov, rozp. org., Makov č. 146, 023 56  Makov do jednej právnickej 

osoby Základná škola s materskou školou Makov, rozp. org., Makov č. 264, 023 56  Makov. 

 

B/ B e r i e   n a  v e d o m i e 

súhlasné  stanovisko Rady pri ZŠ Makov, rozp. org. k zlúčeniu ZŠ Makov, rozp. org. s MŠ 

Makov, rozp. org. 

 

C/ B e r i e   n a  v e d o m i e 

zamietavé stanovisko Rady pri MŠ Makov, rozp. org. k zlúčeniu ZŠ Makov, rozp. org. s MŠ 

Makov, rozp. org. 

 

D/ S ú h l a s í 

so zrušením Základnej školy Makov, rozp. org., Makov č. 264, 023 56  Makov, 

IČO:37812858 ako samostatného právneho subjektu k 31.08.2014 a s jej vyradením zo siete 

škôl. 

 

E/ S ú h l a s í 

so zrušením Materskej školy Makov, rozp. org., Makov č. 146, 023 56  Makov, IČO: 

37902890 ako samostatného právneho subjektu k 31.08.2014 a s jej vyradením zo siete 

školských zariadení. 

 



F/ S ú h l a s í 

so spojením Základnej školy Makov, rozp. org., Makov č. 264,023 56  Makov s Materskou 

školou Makov, rozp. org., Makov č. 146, 023 56  Makov do nového právneho subjektu – do 

jednej právnickej osoby Základná škola s materskou školou, rozp. org., Makov č. 264, 023 56  

Makov k termínu 01.09.2014 a jej zaradením do siete škôl a školských zariadení v uvedenom 

termíne. 

 

G/ S ú h l a s í  

s vyradením školského klubu detí ako súčasti Základnej školy Makov, rozp. org., Makov 264, 

023 56  Makov zo siete škôl a školských zariadení dňom 31.08.2013. 

 

H/ S ú h l a s í  

s vyradením centra voľného času ako súčasti Základnej školy Makov, rozp. org., Makov 264, 

023 56  Makov zo siete škôl a školských zariadení dňom 31.08.2013. 

 

CH/ S ú h l a s í  

so zaradením školského klubu detí ako súčasti Základnej školy s materskou školou Makov, 

rozp. org., Makov 264, 023 56  Makov do siete škôl a školských zariadení dňom 31.08.2013. 

 

I/ S ú h l a s í  

so zaradením centra voľného času ako súčasti Základnej školy s materskou školou Makov, 

rozp. org., Makov 264, 023 56  Makov do siete škôl a školských zariadení dňom 31.08.2013. 

 

J/ Ž i a d a  

starostu obce Ing. Marián Masnicu, aby postupoval v zmysle Smernice MŠ SR č.1/2004-E , 

ktorou sa určuje postup orgánov štátnej správy v školstve a zriaďovateľov škôl a školských 

zariadení pri zaraďovaní, vyraďovaní alebo zmenách v sieti škôl a školských zariadení a pri 

zriaďovaní a zrušovaní škôl a školských zariadení: 

-    predložiť žiadosti o vyradenie  Základnej školy Makov, rozp. org., Makov č. 264,  

      023 56  Makov a Materskej školy Makov, rozp. org., Makov č. 146, 023 56  Makov zo  

      siete škôl a školských zariadení  Obvodnému úradu v Žiline, Odbor školstva a Štátnu  

      školskú inšpekciu v Žiline v termíne do 30.06.2013, 

- predložiť na Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu SR žiadosti o vyradenie  

      Základnej školy Makov, rozp. org., Makov č. 264, 023 56  Makov a Materskej školy  

      Makov, rozp. org., Makov č. 146, 023 56  Makov zo siete škôl a školských zariadení  

      v termíne do 30.06.2013, 

-    predložiť žiadosť o spojenie  Základnej školy Makov, rozp. org., Makov č. 264,  

      023 56  Makov s Materskou školou Makov, rozp. org., Makov č. 146, 023 56  Makov  

      do jednej právnickej osoby Základná škola s materskou školou, rozp. org., Makov 

      č. 264, 023 56  Makov  Obvodnému úradu v Žiline, Odbor školstva a Štátnu  

      školskú inšpekciu v Žiline v termíne do 30.06.2013, 

- predložiť na Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu SR žiadosť o spojenie  

      Základnej školy Makov, rozp. org., Makov č. 264, 023 56  Makov  s Materskou  

      školou Makov, rozp. org., Makov č. 146, 023 56  Makov do jednej právnickej osoby 

      Základná škola s materskou školou, rozp. org., Makov č. 264, 023 56  Makov  

      v termíne do 30.06.2013, 

- pred ukončením funkčného obdobia riaditeľov ZŠ Makov, rozp. org. a MŠ Makov,  

      rozp. org. (funkčné obdobie trvá do 30.06.2014) pripraviť výberové konanie na  

      obsadenie funkcie riaditeľa Základnej školy s materskou školou, rozp. org. 

-    ustanoviť novú Radu školy pri Základnej škole s materskou školou, rozp. org., Makov  



      č. 264, 023 56  Makov, v termíne do 3 mesiacov od  vzniku základnej školy  

      s materskou školou. 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                    Rastislav Gajdoš, Mgr. Eva Ježíková, 

                                                Ing. Stanislav Lučan, Ing. Alena Šupčíková 
 

Proti   :                                   nikto  
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       Rastislav Hunčík, Jozef Pavlík, Martin Pavlík 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 86/2013 bolo prijaté. 

 

 

15.  NÁVRH  VZN O VÝŠKE MESAČNÉHO PRÍSPEVKU ZÁKONNÉHO  

       ZÁSTUPCU ZA POBYT DIEŤAŤA V MATERSKEJ ŠKOLE 

 

K bodu sa vyjadrila p. Zuzana Kubačková, riaditeľka MŠ. 

Nakoľko Obecné zastupiteľstvo  podľa  § 6..zákona SNR č. 369/1990 Z.Z. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov, a v zmysle zákona Ministerstva školstva SR  

č. 245/2008 Z.z. o výchove a vzdelávaní, § 28, ods. 4,5,6,7,8   vydáva  a schvaľuje VZN, 

predložila na rokovanie OZ Makov návrh na  zmenu výšky mesačného príspevku zákonného 

zástupcu na čiastočnú úhradu výdavkov  MŠ Makov, r.o. za pobyt dieťaťa zo 7 € na 10 €. 

 Pri schvaľovaní VZN č. 4/2009 sa výška mesačného príspevku vypočítala percentuálne   

 najviac však 15 % z  minimálnej mzdy. Od 1. januára 2013 nastali zmeny v zákone 245/2008 

Z.z. o výchove a vzdelávaní  ( školský zákon),  ktoré zaviedol zákon č. 324/2012 Z.z. , 

v ktorom § 28 ods. 5 znie: „Výšku za pobyt dieťaťa v materskej škole zriadenej obcou určí 

zriaďovateľ všeobecne záväzným nariadením.“  

Príspevky by sa použili na skvalitnenie výchovno - vzdelávacieho procesu, kultúrneho  

a spoločenského vyžitia, športové a vzdelávacie aktivity detí,  organizovanie spoločných 

podujatí  za účasti zákonných zástupcov, organizovanie podujatí v rámci iných MŠ, 

na skvalitnenie materiálno - technického vybavenia tried modernými pomôckami, hračkami, 

taktiež i vybavenia školskej záhrady.  

Konštatuje, že príspevky v iných okolitých obciach sú vyššie (Vysoká nad Kysucou 10 €, 

Turzovka 17 €, Čadca 12 €, Podvysoká 10 €, Staškov 8 €, Korňa 7 €, Klokočov 7 €, Velké 

Karlovice 200 Kč, Hutisko-Solanec 300 Kč). 

Návrh na zvýšenie príspevkov síce dala, ale rodičia detí však s týmto zvýšením nesúhlasia, 

čiže nedoporučuje, aby poslanci príspevok zvýšili, preto uvedený návrh VZN o výške 

mesačného príspevku v MŠ z rokovania OZ sťahuje. 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

Návrh uznesenia: 

 

 

 



Obecné zastupiteľstvo v Makove  

b e r i e  n a  v e d o m i e  

 

p. Zuzanou Kubačkovou, riaditeľkou MŠ Makov, rozp. org. stiahnutie z rokovania OZ návrh 

VZN o výške mesačného  príspevku zákonného zástupcu za pobyt dieťaťa v materskej škole. 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                    Rastislav Gajdoš, Rastislav Hunčík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                                Ing. Stanislav Lučan, Jozef Pavlík, 

                                                Martin Pavlík, Ing. Alena Šupčíková 
 

Proti   :                                   nikto  
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 87/2013 bolo prijaté. 

 

 

     16.  NÁVRH NA ZRUŠENIE UZNESENIA OZ č. 53/2012, bod A zo dňa 26.03.2013 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove na svojom zasadnutí dňa 26. 03. 2013 Uznesením obecného 

zastupiteľstva číslo: 53/2013, bod A schválilo jednorazovú sociálnu dávku na bezbariérové 

úpravy kúpeľne pre p. Annu Pavelkovú, bytom Makov – Potok č. 2 vo výške 300 €. 

Predmetné uznesenie bolo doručené Mgr. Monike Hrtúsovej, sociálnej pracovníčke obce, za 

účelom jeho plnenia. 

Sociálna pracovníčka obce, Mgr. Monika Hrtúsová, v tejto súvislosti vypracovala návrh 

Zmluvy o poskytnutí finančného príspevku uzatvorenej v súlade s § 15, ods. 1) a § 24, písm. 

a) zákona č. 599/2003 Z. z. o pomoci v hmotnej núdzi a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v znení neskorších predpisov. 

V súlade so zákonom č. 599/2003 Z. z. o pomoci v hmotnej núdzi a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, § 15, bod (1) „jednorazovú dávku 

v hmotnej núdzi možno poskytnúť občanovi v hmotnej núdzi a fyzickým osobám, ktoré sa 

s občanom v hmotnej núdzi spoločne posudzujú, ktorým sa vypláca dávka a príspevky najmä 

na úhradu mimoriadnych výdavkov na nevyhnutné ošatenie, základné vybavenie domácnosti, 

zakúpenie školských potrieb pre nezaopatrené dieťa a na mimoriadne liečebné náklady.“ 

V súlade so zákonom č. 599/2003 Z. z. o pomoci v hmotnej núdzi a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, § 15, bod (2) „občanovi v hmotnej núdzi 

a fyzickým osobám, ktoré sa s občanom v hmotnej núdzi spoločne posudzujú, ktorým sa 

vypláca dávky a príspevky, možno poskytnúť jednorazovú dávku v hmotnej núdzi do výšky 

preukázaných skutočných nákladov, najviac však do výšky trojnásobku životného minima.“ 

 

V súlade so zákonom č. 599/2003 Z. z. o pomoci v hmotnej núdzi a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, § 24, písm. a) „obec pri výkone svojej 

samosprávnej pôsobnosti rozhoduje o jednorazovej dávke v hmotnej núdzi.“ 

Na základe uvedených skutočností možno konštatovať, že obec v súlade s platnou legislatívou 

(sociálnou)  môže priznať jednorazovú dávku v hmotnej núdzi len občanovi v hmotnej núdzi 

a fyzickým osobám, ktoré sa s občanom v hmotnej núdzi spoločne posudzujú, ktorým sa 



vypláca dávka a príspevky najmä na úhradu mimoriadnych výdavkov na nevyhnutné ošatenie, 

základné vybavenie domácnosti, zakúpenie školských potrieb pre nezaopatrené dieťa a na 

mimoriadne liečebné náklady. 

Na uvedenom základe Mgr. Monika Hrtúsová, sociálna pracovníčka obce konštatuje, že p. 

Anna Pavelková ml. ani jej matka, p. Anna Pavelková st. (fyzická osoba, ktorá sa s občanom 

v hmotnej núdzi spoločne posudzuje) nie sú v hmotnej núdzi, nakoľko: 

 hmotná núdza je stav, keď príjem občana a fyzických osôb, ktoré sa s občanom 

spoločne posudzujú, nedosahuje životné minimum a občan a fyzické osoby, ktoré sa 

s občanom spoločne posudzujú, si príjem nemôžu zabezpečiť alebo zvýšiť vlastným 

pričinením 

 životné minimum je spoločensky uznaná minimálna hranica príjmov fyzickej osoby, 

pod ktorou nastáva stav jej hmotnej núdze. Sumy životného minima sú ustanovené 

zákonom č. 601/2003 Z. z. o životnom minime a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v znení neskorších predpisov, opatrením MPSVaR SR č. 181/2012 Z. z. 

o úprave súm životného minima nasledovne: 

a) 194,58 € mesačne, ak ide o jednu plnoletú fyzickú osobu, 

b)135,74 € mesačne, ak ide o ďalšiu spoločne posudzovanú plnoletú fyzickú osobu 

 príjem p. Anny Pavelkovej ml. je dôchodková dávka (invalidná) v súlade 

s rozhodnutím Sociálnej poisťovne Bratislava č.: 6561261498 zo dňa 06. 12. 2012 

  príjem p. Anny Pavelkovej sl. je dôchodková dávka (starobná) v súlade s rozhodnutím 

Sociálnej poisťovne Bratislava č.: 4058011260 zo dňa 06. 12. 2012 a peňažný 

príspevok za opatrovanie  

 životné minimum pre dve plnoleté fyzické osoby predstavuje sumu 330,30 € 

 príjem dvoch plnoletých fyzických osôb – Anny Pavelkovej ml. a Anny Pavelkovej 

ml. je suma životného minima  prekročená o určitú sumu. 

 

Na základe uvedených skutočností možno konštatovať, že obec v súlade s platnou 

legislatívou (sociálnou) nemôže Anne Pavelkovej priznať jednorazovú dávku v hmotnej 

núdzi, ktorá by bola poskytnutá z programového rozpočtu obce, podprogram 10.6: Dávky 

sociálnej pomoci – pomoc občanom v hmotnej núdzi (v položke bežné výdavky, bod (2) 

je definované „poskytnutie jednorazových dávok sociálnej pomoci vo výške 1 000 € 

v zmysle zákona č. 599/2003 Z. z. o pomoci v hmotnej núdzi a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov a zákona č. 369/1190 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov“). 

V tejto súvislosti predkladá Mgr. Monika Hrtúsová, sociálna pracovníčka obce, návrh na 

zrušenie Uznesenia  obecného zastupiteľstva zo dňa: 26. 03. 2013, číslo : 53/2013, bod A.  

V súčasnosti spracovala návrh VZN o poskytovaní sociálnej výpomoci, ktoré upraví 

poskytovanie sociálnej výpomoci a jeho cieľom bude zmierniť alebo prekonať s aktívnou 

účasťou občana hmotnú núdzu a zabezpečiť občanovi obce základné životné podmienky. 

Obec Makov poskytovanie sociálnej výpomoci formou jednorazovej dávky v hmotnej núdzi, 

sociálnej pôžičky a jednorazovej dávky sociálnej pomoci nemá doposiaľ nikde zakotvené. 

Nakoľko Obec Makov sociálnu výpomoc hradí z vlastných zdrojov, predkladaný návrh VZN 

bude mať dopad aj na rozpočet obce. Uvedené VZN bude predložené na chválenie na ďalšom 

rokovaní OZ. 

 

DISKUSIA K BDOU PROGRAMU: 

 

Ing. Alena Šupčíková, zástupkyňa starostu obce – poslanci OZ nepoznajú všetky zákony, čiže 

už pri tvorbe rozpočtu treba do jednotlivých podprogramov presne definovať, čo do rozpočtu 



patrí a čo tam nie je zahrnuté. Je dobre, že bude schválené také VZN, bude zverejnené, každý, 

ak splní stanovené podmienky, bude mať právo požiadať o dotáciu.  

Zároveň žiada hlavnú kontrolórku obce, p. Elenu Trebulovú, aby vopred pred schválením 

VZN zistila, či prípadná dotácia nebude podliehať dani z príjmov. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

r u š í  

 

nasledovné uznesenie Obecného zastupiteľstva č. 53/2013, bod A zo dňa 26.03.2013: 

„Obecné zastupiteľstvo v Makove schvaľuje jednorázovú sociálnu dávku na bezbariérové 

úpravy kúpeľne pre p. Annu Pavelkovú, bytom Makov – Potok č. 2 vo výške 300 €.“ 

 

z dôvodu, že nie je v súlade so zákonom č. 599/2003 Z. z. o pomoci v hmotnej núdzi 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                    Rastislav Gajdoš, Rastislav Hunčík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                                Ing. Stanislav Lučan, Jozef Pavlík, 

                                                Martin Pavlík, Ing. Alena Šupčíková 
 

Proti   :                                   nikto  
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 88/2013 bolo prijaté. 

 

 

     17.  VÝROČNÁ SPRÁVA ZDRUŽENIA  TKO SEMETEŠ, n.o. ZA ROK 2012 

 

K bodu poskytla informácie Ing. Alena Šupčíková, zástupkyňa starostu obce. 

Medzi základné práva a povinnosti samosprávy obce patrí v zmysle § 4 ods. 2 písm. „l“ 

zákona SNR 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, že samospráva zakladá, zriaďuje, zrušuje 

a kontroluje podľa osobitných predpisov svoje rozpočtové a príspevkové organizácie, iné 

právnické osoby a zariadenia.  

V tejto súvislosti jednou z právnických osôb, kde je Obec Makov zakladateľom, je 

i Združenie TKO Semeteš, n. o., kde riadiace a kontrolné činnosti sú zabezpečované 

prostredníctvom správnej a dozornej rady. V tejto súvislosti má obecná samospráva v Makove 

záujem aspoň jeden krát ročne predložiť do OZ výsledky činnosti organizácie, ktorej je 

spoluzakladateľom.  



Takýmto materiálom, ktorý predstavuje súhrnnú činnosť o činnosti organizácie, je výročná 

správa za príslušný kalendárny rok. V tejto súvislosti je poslancom OZ predložená uvedená 

výročná správa za rok 2012, ktorá tvorí i prílohu zápisnice. 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU: 

 

Ing. Alena Šupčíková, zástupkyňa starostu obce – jediný problém, ktorý vystal so skládkou 

odpadov na skládke Semeteš je ten, že p. Jozef Grežďo – WOOD ENERGY s.r.o. Podvysoká 

nedodržiava zmluvné podmienky pri skládkovaní komunálneho odpadu. Bolo dohodnuté 

maximálne množstvo skládkovania ročne a v súčasnosti predstavuje zvýšenie kapacity 

o 58,5%. To znamená, že firma prekročila povolený limit pre uloženie odpadu, tým porušili 

platnú zmluvu medzi Združením TKO Semeteš n.o. a spoločnosťou WOOD ENERGY s.r.o. 

Z toho dôvodu už Združenie TKO Semeteš, n.o. písomne upozornilo na dodržiavanie 

podmienok zmluvy. 

V zmluve je dohodnutá doba skládkovania na 20 rokov, čím bola riešená aj minimalizácia 

nákladov občanov na odpad, avšak prekračovaním povoleného limitu dôjde k rýchlejšiemu 

naplneniu kazety. Vidieť, že obchodný partner neplní podmienky zmluvy, ide z jeho strany 

o neserióznosť. 

 

 Ing. Marián Masnica, starosta obce – p. Grežďo – WOOD ENERGY s.r.o. Podvysoká 

zmluvné ceny dodržiava, okrem veľkoobjemného odpadu pri jarnom a jesennom zvoze, ktorý 

odváža za vyššie ceny. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

p r e r o k o v a l o  a  b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

Výročnú správu Združenia TKO Semeteš, n. o. za rok 2012.  
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                    Rastislav Gajdoš, Rastislav Hunčík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                                Ing. Stanislav Lučan, Jozef Pavlík, 

                                                Martin Pavlík, Ing. Alena Šupčíková 
 

Proti   :                                   nikto  
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 89/2013 bolo prijaté. 

 

      

 

 



     18.  PLÁN KOTNROLNEJ ČINNOSTI HLAVNEJ KONTROLÓRKY OBCE PRE  

            II. POLROK  2013 

 

Plán kontrolnej činnosti pre II. polrok 2013 predložila hlavná kontrolórka, p. Elena 

Trebulová. Uvedený plán tvorí prílohu zápisnice. 

 

1. Kontrola dodržiavania zákona č. 211/2000 Z.z. o slobodnom prístupe k informáciám   

    a novela zákona č. 341/2012 Z.z.. Povinné zverejňovanie informácií § 5, zmlúv  § 5a faktúr  

    a objednávok § 5b. Sprístupňovanie informácií na žiadosť § 14 a nasl. a sprístupňovanie  

    informácií na opakované použitie. 

2. Kontrola použitia pridelených finančných prostriedkov podľa  § 6b zákona NR SR č.  

    597/2003 Z.z. o financovaní ZŠ, SŠ a školských zariadení v znení zmien a doplnkov  

    v Materskej škole v Makove. Účelnosť, efektívnosť a hospodárnosť pri ich použití. 

3. Kontrola pokladničnej činnosti za 2. polrok 2013. Náležitosti pokladničných dokladov ich  

    účtovanie do rozpočtového účtovníctva. Dodržiavanie pokladničných limitov  

    a inventarizácia finančných prostriedkov v hotovosti. Dodržiavanie zákona č. 394/2012 Z.z.  

    o obmedzení platieb v hotovosti. 

4. Kontrola vypracovania monitorovacej správy o plnení programového rozpočtu Obce  

    Makov za I. polrok 2013 

5. Kontrola plnenie prijatých opatrení  na odstránenie nedostatkov zistených pri následných  

    finančných kontrolách za rok 2013 

6. Aktuálne podľa potreby 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Obce Makov, p. Eleny Trebulovej, pre II. polrok 

2013. 

  
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                    Rastislav Gajdoš, Rastislav Hunčík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                                Ing. Stanislav Lučan, Jozef Pavlík, 

                                                Martin Pavlík, Ing. Alena Šupčíková 
 

Proti   :                                   nikto  
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 90/2013 bolo prijaté. 

 

 



    19.  NAKLADANIE S MAJETKOM OBCE: 

           A/ Vysporiadanie pozemkov v časti Makov-Čierne-Belone (CKN 5162/1, CKN  

                5162/2) 

 

     K bodu predložila písomný materiál Stanislava Gregušová, zamestnankyňa OÚ na úseku 

pozemkov. 

Pani Anna Sidorová si podala dňa 12. 08. 2011 žiadosť o vrátenie prípadne odpredaj pozemku 

CKN 5162/1 Zastavané plochy a nádvoria o výmere 79 m
2
. Obecné zastupiteľstvo na svojom 

zasadnutí č. 21. 0.6 2011 prejednalo túto žiadosť a schválilo svojim uznesením č. 74/2011 

majetko-právne vysporiadanie pozemkov v lokalite Makov – Čierne u Beloní. 

Objednávkou č. 48/2011 bol objednaný príslušný geometrický plán dňa 30. 05. 2011 

s termínom dodania do 30. 06. 2011. Geometrický plán bol dodaný dňa 29. 04. 2013 firmou 

GEOMA Dominika Janíková až na základe urgencie v septembri 2012. Za jeho vypracovane 

obec zaplatila 210 €. 

Obec Makov dala zapísať geometrický plán do katastra nehnuteľností. 

Na základe geometrického plánu č. 18/2012 firmy GEOMA Ing. Vladimír Janík, Okružná 

100/19, 022 04  Čadca, IČO: 31059783 úradne overeného Ing. Teréziou Targošovou dňa 23. 

04. 2013 pod č. 284/2013 ako: 

- diel č. 1 pozemku EKN 5252 Zastavané plochy a nádvoria o výmere 108 m
2
 vedený na 

LV č. 8991 vznikol pozemok CKN 5162/1 Zastavané plochy a nádvoria o výmere 79 m
2
  

- diel č. 2 pozemku EKN 5252 Zastavané plochy a nádvoria o výmere 108 m
2 

vedený na 

LV č. 8991 vznikol pozemok CKN 5162/2 Zastavané plochy a nádvoria o výmere 30 m
2
. 

Pozemok EKN 5252 mala Obec Makov zapísaný na LV č. 8991. Uvedený pozemok bol na 

Obec Makov zapísaný na základe skutočnosti, že sa jednalo o neknihovanú parcelu v zmysle 

zákona NR SR č. 180/1995 Z. z. o niektorých opatreniach na usporiadanie vlastníctva 

k pozemkom.  

Starosta obce pozval vlastníkov rodinného domu Čierne súp. č. 143, aby sa každý mohol 

vyjadriť k odpredaju vyššie uvedených pozemkov. Jednanie sa konalo dňa 10. 05. 2013 

v kancelárii starostu obce. Zúčastnili sa ho starosta obce Ing. Marián Masnica, Stanislava 

Gregušová, zamestnanec obce, p. Anna Sidorová v zastúpení dcéry Anny Bugalovej, Potok 18 

a Ing. Anton Konkol, ktorý zastupoval aj svojho brata Pavla Konkola. Na jednaní sa prítomní 

dohodli, nakoľko sa jedná o prístupovú komunikáciu k rodinnému domu Čierne súp. č. 143, 

že sa budú odkupovať oba pozemky CKN 5162/1a 5162/2 a to v nasledovným 

spoluvlastníckych podieloch: 

- Anna Sidorová v 1/2 

- Ing. Anton Konkol v 1/4 

- Pavel Konkol v 1/4. 

Pani Anna Sidorová ďalej požiadala, nakoľko ide svoj podiel v rodinnom dome súp. č. 143 

darovať svojej dcére Ing. Irene Kovačíkovej, aby obec jej spoluvlastnícky podiel previedla na 

jej dcéru.  

Starosta obce navrhol kúpno-predajnú cenu 1,50 €/1 m
2
 s tým, že kupujúci budú znášať 

náklady na vypracovanie geometrického plánu, kúpno-predajnej zmluvy a poplatok za vklad 

do katastra nehnuteľností. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

Návrh uznesenia: 

 



Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

v zmysle § 9a, ods. 8, písm. b) zákon SNR. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov prípad hodný osobitného zreteľa pre predaj pozemkov: 

- CKN 5162/1 Zastavané plochy a nádvoria o výmere 79 m
2
  

- CKN 5162/2 Zastavané plochy a nádvoria o výmere 30 m
2
  

p. Anne Sidorovej, trvale bytom Čierne 143, 023 56  Makov v 1/2, Ing. Antonovi Konkolovi, 

bytom Staškov 605, 023 53  Staškov v 1/4 a Pavlovi Konkolovi bytom Rázusova 2778/45A, 

022 01  Čadca – U Hluška v ¼, ktorý spočíva v tom,  že tieto pozemky slúžia ako prístupová 

komunikácia k rodinnému domu Čierne súp. č. 143, ktorej sú vlastníkmi p. Anna Sidorovová 

v 1/4, Ing. Anton Konkol v 1/4a Pavel Konkol v 1/4.  

 

Na žiadosť p. Anny Sidorovej sa bude jej spoluvlastnícky podiel 1/2 predávať jej dcére Ing. 

Irene Kovačíkovej, rod. Sidorovej. 

 

Cena za 1 m 2 bude 1,50 € a kupujúci budú znášať náklady na vyhotovenie geometrického 

plánu, spísanie kúpnej zmluvy, odvkladovanie kúpnej zmluvy a  overenie podpisov. 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                    Rastislav Gajdoš, Rastislav Hunčík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                                Ing. Stanislav Lučan, Jozef Pavlík, 

                                                Martin Pavlík, Ing. Alena Šupčíková 
 

Proti   :                                   nikto  
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 91/2013 bolo prijaté. 

 

   

    B/ Vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže na odpredaj pozemkov CKN 5201/8, CKN  

         5201/9 v časti  Makov – Čierne – Belone 

 

Geometrickým plánom č. 21/2012 zo dňa 05.05.2013 vyhotoveným firmou GEOMA-

Dominika Janíková boli oddelené parcele CKN 5201/7, CKN 5201/8, CKN 5201/9 v časti 

Čierne – Belone. 

Obecné zastupiteľstvo schválilo , že uvedené pozemky budú stavebnými pozemkami, z toho 

dôvodu sl. Stanislava Gregušová, na úseku pozemkov predkladá návrh na vyhlásenie 

obchodnej verejnej súťaže na odpredaj prebytočného majetku– nehnuteľností Obce Makov,  

v katastrálnom území Makov, zapísané na LV  1070, vedeného Správou katastra Čadca 

- časť parcely CKN 5201/5 trvalé trávne porasty o výmere 2394 m
2
 ako  

  novovytvorené parcele podľa geometrického plánu č. 21/2012 vyhotoveného geodetkou  

  Dominika Janíková - GEOMA, Okružná 100/19, 022 01 Čadca, IČO 46 882 685, úradne  

  overený Ing. Teréziou Targošovou  dňa 20.05.2013 pod č. 352/2013  

- parcela CKN 5201/8 trvalé trávne porasty o výmere 913 m 
2
 

- parcela CKN 5201/9 trvalé trávne porasty o výmere 912 m 
2
 



 

Pozemky sa nachádzajú v miestnej časti Makov- Čierne – Belone  a sú vybavené 

nasledovnými inžinierskymi sieťami: 

- priamo na pozemky nadväzuje miestna komunikácia Makov- Čierne – Belone MD 19, 

funkčnej triedy C3 s asfaltovým krytom. Táto komunikácia je pravidelne udržiavaná, 

avšak v zimnom období je zjazdná s miernymi problémami 

- bezproblémová je možnosť napojenia na elektrickú NN sieť, vodovod a káblovú televíziu 

V spodnej časti pozemkov tečie malý potôčik.  

Pozemky sú určené na výstavbu rodinných domov, resp. rekreačných chalúp. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

A/ s ch v a ľ u j e 

 

odpredaj prebytočného majetku– nehnuteľnosti Obce Makov, v katastrálnom území Makov, 

časť Čierne – Belone, zapísané na LV  1070, vedeného Správou katastra Čadca: 

- časť parcely CKN 5201/5 trvalé trávne porasty o výmere 2394 m
2
 ako  

  novovytvorené parcele podľa geometrického plánu č. 21/2012 vyhotoveného geodetkou  

  Dominika Janíková - GEOMA, Okružná 100/19, 022 01 Čadca, IČO 46 882 685, úradne  

  overený Ing. Teréziou Targošovou  dňa 20.05.2013 pod č. 352/2013  

- parcela CKN 5201/8 trvalé trávne porasty o výmere 913 m 
2
 

- parcela CKN 5201/9 trvalé trávne porasty o výmere 912 m 
2
. 

 

B/ s ch v a ľ u j e 

 

podmienky obchodnej verejnej súťaže na odpredaj prebytočného majetku– nehnuteľnosti 

Obce Makov, v katastrálnom území Makov, časť Čierne – Belone, zapísané na LV  1070, 

vedeného Správou katastra Čadca: 

- časť parcely CKN 5201/5 trvalé trávne porasty o výmere 2394 m
2
 ako  

  novovytvorené parcele podľa geometrického plánu č. 21/2012 vyhotoveného geodetkou  

  Dominika Janíková - GEOMA, Okružná 100/19, 022 01 Čadca, IČO 46 882 685, úradne  

  overený Ing. Teréziou Targošovou  dňa 20.05.2013 pod č. 352/2013  

- parcela CKN 5201/8 trvalé trávne porasty o výmere 913 m 
2
 

- parcela CKN 5201/9 trvalé trávne porasty o výmere 912 m 
2
: 

 

1. súťaž sa začína dňom 21. 06. 2013, t.j. dňom jej zverejnenia na úradnej tabuli Obce 

Makov, na internetovej stránke obce Makov www.makov.sk a v regionálnej tlači – 

týždenníku Kysuce 

2. návrh do súťaže predkladá jej účastník (na každú parcelu zvlášť, ak má záujem o viac 

parciel) v neporušenej, zalepenej obálke, na ktorú uvedie meno, adresu účastníka, meno, 

adresu vyhlasovateľa a označenie Obchodná verejná súťaž neotvárať, v termíne do 31. 

07. 2013, t. j. streda, do 14.00 hod. 

V obálke účastník predloží: 

a) doklad preukazujúci totožnosť účastníka: fyzická osoba - kópiu občianskeho 

preukazu, fyzická osoba podnikateľ – kópiu občianskeho preukazu a výpisu zo 

http://www.makov.sk/


živnostenského alebo iného registra,   právnická osoba - originál, resp. overenú kópiu 

výpisu z Obchodného registra nie staršiu ako 3 mesiace 

b) písomný súhlas účastníka  o použití osobných údajov pre účely obchodnej verejnej 

súťaže v zmysle zákona č. 428/2002 Z. z. o ochrane osobných údajov v znení 

neskorších predpisov ( je k dispozícii na www.makov.sk alebo na Obecnom úrade 

Makov u Stanislavy Gregušovej, č. t. 041/433 36 07 a predkladá ho fyzická osoba 

a fyzická osoba – podnikateľ)  

c) písomný súhlas účastníka s podmienkami súťaže (je k dispozícii na www.makov.sk 

alebo na Obecnom úrade Makov u Stanislavy Gregušovej, č. t. 041/433 36 07) 

d) návrh kúpnej zmluvy v dvoch vyhotoveniach podľa §588 a nasl. Občianskeho 

zákonníka v znení neskorších predpisov s nasledovnými podmienkami: 

 záväzok kupujúceho, že kúpnu cenu za prevádzanú  nehnuteľnosť  zaplatí  pred 

podaním návrhu na vklad vlastníckeho práva k nehnuteľnostiam do katastra 

nehnuteľností, najneskôr do 30 dní odo dňa obdŕžania oznámenia o vyhodnotení 

Obchodnej verejnej súťaže  

 záväzok kupujúceho, že zaplatí správny poplatok za podanie návrhu na vklad 

vlastníckeho práva k nehnuteľnosti  

Predložený návrh kúpnej zmluvy musí byť datovaný a  podpísaný oprávnenou osobou.  

3. minimálna kúpna cena za 1m
2
 pozemku je 10 €. 

4. účastník nemôže označiť údaje svojho návrhu ako dôverné. 

5. obálka musí byť doručená osobne alebo poštou na adresu: Obec Makov,  023 56 Makov č.  

60, cez podateľňu tak, aby jej prijatie mohlo byť zaevidované najneskôr v posledný deň 

určený na predkladanie súťažných ponúk, t. j. do 31. 07. 2013 do 14.00 hod. 

6. do súťaže nebude zahrnutý návrh, ktorý nespĺňa obsahové alebo formálne podmienky 

vyhlásenej súťaže, alebo bol predložený po lehote určenej v podmienkach súťaže 

7. vyhodnotenie súťaže sa uskutoční dňa 31. 07. 2013, t. j. v stredu o 14.30 hod 

8. oznámenie o výsledku obchodnej verejnej súťaže bude zaslané všetkým účastníkom do 30 

dní od vyhodnotenia súťaže 

9. vyhlasovateľ si vyhradzuje právo: 

- odmietnuť všetky predložené návrhy 

- zrušiť celú verejnú obchodnú súťaž 

- predĺžiť lehotu na vyhlásenie výsledku súťaže 

10. za úspešného účastníka bude vyhlásený ten, ktorý splní všetky podmienky súťaže 

a ponúkne najvyššiu kúpnu cenu za 1m
2
 pozemku 

11. obhliadka nehnuteľností na mieste samom bude záujemcom umožnená v čase pred 

podaním návrhu po telefonickom dohovore č. t. 041/433 36 07 u Stanislavy Gregušovej 

Uchádzači na základe vyžiadania obdržia kópiu geometrického plánu, ktorý je tak isto 

zverejnený na obecnej webovej stránke www.makov.sk  

12. účastníci nemajú nárok na úhradu nákladov spojených s účasťou v obchodnej verejnej 

súťaži 

13. súťaž je platná, ak sa na nej zúčastní najmenej 1 súťažiaci, ktorý splnil podmienky 

vyhlásenej obchodnej súťaže 

14. obec Makov nie je platcom DPH.  

 

 

 

 

 

 

 

http://www.makov.sk/
http://www.makov.sk/
http://www.makov.sk/


 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                    Rastislav Gajdoš, Rastislav Hunčík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                                Ing. Stanislav Lučan, Jozef Pavlík, 

                                                Martin Pavlík, Ing. Alena Šupčíková 
 

Proti   :                                   nikto  
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 92/2013 bolo prijaté. 

 

 

    C/  Vysporiadanie pozemkov v časti obce Makov-Čierne (CKN 5683/8, diel z CKN  

           5683/4) 

 

K bodu sa vyjadrila sl. Stanislava Gregušová, úsek pozemkov. 

Obec Makov v roku 2012 nadobudla do svojho vlastníctva od Obvodného úradu Žilina 

pozemok EKN 5490/901. V roku 2013 po zápise pozemku na LV Obce Makov si dala obec 

vypracovať geometrický plán, ktorým sa prevedie E-stav do C-stavu katastra nehnuteľností. 

Tento geometrický plán už bola zaslaný na Správu katastra v Čadci na zápis. 

Popri zameriavaní pozemku geodet Ing. Jana Fuljerová zistila, že pozemok EKN 5490/901 je 

čiastočne zahradený oplotením rodinného domu Čierne súp. č. 156 rodiny Hrmovej. 

V prípade rodiny Kupšovej sa jedná o prístup k jej rodinnému domu Čierne súp. č. 200.  

Dňa 10. 06. 2013 o 8.00 hod sa konalo jednanie so starostom obce a Ing. Janou Hrmovou 

a Mgr. Stanislavou Kupšovou a jej manželom Vladimírom. Starosta obce informoval 

prítomných, akým spôsobom môže obec odpredať svoj majetok, v tomto prípade by sa 

jednalo o dôvod hodný osobitného zreteľa, nakoľko pozemok v prípade rodiny Kupšovej 

v skutkovom stave slúži ako prístupová komunikácia k rodinnému domu súp. č. 200 

a v prípade rodiny Hrmovej sa jedná o časť záhrady. Jedná sa o odpredaj dvoch pozemkov: 

- CKN 5683/8 Zastavané plochy a nádvoria o výmere 137 m
2
 

- diel z pozemku CKN 5683/4 Zastavané plochy a nádvoria zatiaľ v neurčenej presnej 

výmere. 

Rodina Kupšová si dá pozemok, ktorý chce od Obce Makov zamerať na vlastné náklady. 

Ing. Marián Masnica, starosta obce navrhuje cenu za odpredaj pozemku 3,32 €/1 m
2 
+ náklady 

na vyhotovenie geometrického plánu a odvkladovanie si bude znášať kupujúci. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

v zmysle § 9a, ods. 8, písm. b) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov prípad hodný osobitného zreteľa pre predaj pozemkov: 



- CKN 5683/8 Zastavané plochy a nádvoria o výmere 137 m
2
 Ing. Jane Hrmovej 

a manželovi Ing. Romanovi Hrmovi, obaja trvale bytom Čierne 156, 023 56  Makov, 

ktorý slúži ako záhrada k rodinnému domu súp. č. Čierne 156. 

- diel z pozemku CKN 5683/4 Zastavané plochy a nádvoria o výmere zatiaľ v neurčenej 

presnej výmere Mgr. Stanislave Kupšovej a manželovi Vladimírovi Kupšovi, obaja trvale 

bytom Čierne 200, 023 56  Makov, ktorý slúži ako prístup k rodinnému domu súp. č. 

Čierne 200. 

 

Cena za 1 m
2
 bude 3,32 € a kupujúci budú znášať náklady na vyhotovenie geometrického 

plánu, spísanie kúpnej zmluvy, odvkladovanie kúpnej zmluvy a  overenie podpisov. 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                    Rastislav Gajdoš, Rastislav Hunčík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                                Ing. Stanislav Lučan, Jozef Pavlík, 

                                                Martin Pavlík, Ing. Alena Šupčíková 
 

Proti   :                                   nikto  
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 93/2013 bolo prijaté. 

 

 

   D/  Žiadosť p. Jozefa Lučana a manž. Janky, bytom Makov 58 o odkúpenie pozemku 

pri budove MŠ 

 

Ing. Marián Masnica, starosta obce oboznámil prítomných poslancov OZ s predloženou 

žiadosťou p. Jozefa Lučana a manželky Janky, obaja bytom Makov 58, ktorí žiadajú 

o vysporiadanie vlastníckych vzťahov pozemkov susediacich s budovou materskej školy. 

Žiadajú o odkúpenie časti pozemku CKN 206/1 pozdĺž východnej časti budovy MŠ 

spôsobom, že  by sa priestor medzi pozemkami CKN 206/1 a hranicou pozemku CKN 204/2 

a CKN 201 rozdelil pozdĺžne geometrickým plánom. 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU: 

 

p. Jozef Lučan, Makov 58 – žiadateľ – žiadosť predložili z dôvodu, že si chcú natrvalo 

vysporiadať svoje vlastnícke vzťahy k časti pozemku CKN 206/11 zastavané plochy 

a nádvoria o výmere 342 m
2 
, ktorého vlastníkom je Obec Makov. časť uvedeného pozemku 

majú prenajatý od Materskej školy Makov, rozp. org. nájomnou zmluvou. Rešpektujú i platné 

predpisy o nakladaní s majetkom obce, a to cenu stanovenú vo výške všeobecnej hodnoty 

majetku, taktiež budú znášať náklady na geometrický plán, vyhotovenie znaleckého posudku, 

kúpnej zmluvy a ostatné súvisiace náklady. Presný rozsah odpredávaného pozemku určí 

geometrický plán. Pôjde o pozemok s rozlohou cca 3,5 m x 18 m. Od chodníka pri MŠ 

ponechajú ešte 0,60 m trávnatý pás, čiže od budovy MŠ by bola výmera 165 cm.. Pozemok 

ohradia demontovateľným oplotením a na odpredávanom pozemku zriadia vecné bremeno 

v prospech Obce Makov na užívanie pozemku počas opráv budovy, ktoré budú vyžadovať 

postavenie lešenia, resp. prístup s vysokozdvižnou plošinou. 



Podobnú žiadosť obci už predložil viackrát, doposiaľ mu nebolo vyhovené. Za prenájom 

pozemku už dali nemalé finančné prostriedky, chcú si to konečne vysporiadať aj z dôvodu 

zrealizovanej prístavby pri svojej nehnuteľnosti. 

 

Ing. Alena Šupčíková, zástupkyňa starostu obce – podotýka že vecné bremeno je právo 

prechodu, napr. spadnutie snehu zo strechy vecné bremeno nerieši.  

Taktiež môže dôjsť k stavu, že bude málo detí a prevádzka materskej školy sa presunie do 

budovy ZŠ, tým pádom bude budova na predaj a rozloha 165 cm od budovy pre nového 

možného vlastníka je pomerne málo.   

(p Jozef Lučan – za 20 rokov nevznikla žiadna škoda, na streche sú zachytávače snehu  

                           a dostupnosť k budove bude riešená demontovaným oplotením.) 

 

Mgr. Eva Ježíková, poslankyňa OZ – navrhuje ísť pozrieť situáciu na tvár miesta. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

v zmysle § 9a, ods. 8, písm. b) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov prípad hodný osobitného zreteľa pre predaj časti pozemku CKN 

206/11 zastavané plochy a nádvoria o výmere 342 m
2  

, pričom plošnú výmeru dopredávaného 

pozemku určí geometrický plán. 

Geometrický plán bude vyhotovený v zmysle priloženého nákresu, a to tak, že odpredávaná 

časť pozemku bude zalícovaná s prístreškom pre drevo, ktorý majú p. Jozef Lučan a manželka 

Janka Lučanová postavený na uvedenom obecnom pozemku a v zmysle obhliadky poslancov 

OZ. 

Uvedený pozemok sa bude odpredávať do BSM manželov Jozefovi Lučanovi a Janke 

Lučanovej, rod. Kubišovej, obaja bytom Makov 58, 023 56  Makov. 

Na odpredávaný pozemok zriadia p. Jozef Lučan a manželka Janka Lučanová vecné bremeno 

v prospech Obce Makov, ako vlastníka nehnuteľnosti – budovy materskej školy súp. č. 146, 

na užívanie pozemku počas opráv budovy súp. č. 146. 

 

Dôvodom hodný osobitného zreteľa je riadne usporiadanie vlastníckych vzťahov 

umožňujúcich riadne užívanie nehnuteľností medzi oboma susedmi – Obcou Makov a p. 

Jozefom Lučanom a manž. Jankou Lučanovou. 

Cena za odpredávaný pozemok je 15 €/1 m
2 
. 

Kupujúci bude znášať náklady na vyhotovenie geometrického plánu, kúpnej zmluvy, 

zriadenie vecného bremena a odvkladovanie. 

 

 

 

 

 

 

 



 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                    Rastislav Gajdoš, Rastislav Hunčík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                                Ing. Stanislav Lučan, Jozef Pavlík, 

                                                Martin Pavlík, Ing. Alena Šupčíková 
 

Proti   :                                   nikto  
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 94/2013 bolo prijaté. 

 

 

     E/ Prenájom bytu v bytovom dome Makov – Čierne 17 

 

Dňa 10. 05. 2013 požiadala p. Magdaléna Matláková o ukončenie nájomnej zmluvy 1-

izbového bytu G na 2. poschodí v Bytovom dome Makov – Čierne 17, 15 b. j. a to dňom 30. 

06. 2013. 

Správca bytového domu, Stanislava Gregušová, rozposlal uchádzačom o nájom bytu 

v bytovom dome oznámenie, že sa uvoľňuje byt, aby potvrdili svoju žiadosť, či majú oň 

záujem. Z týchto uchádzačov odpísala že má záujem iba pani Romana Dulínková a prihlásil 

sa nový uchádzač pán Kamil Moravčík. 

Pani Romana Dulínková chce v byte bývať spolu so svojou dcérou a matkou. Trvalý pobyt 

v obci má iba pani Romana Dulínková a to na adrese Makov 000 (viď žiadosť). 

Pán Kamil Moravčík chce v byte bývať spolu so svojou priateľkou Miroslavou Plešivkovou. 

Trvalý pobyt má v obci iba pán Kamil Moravčík, a to na adrese Makov 176. 

V zmysle Čl. 6 VZN Obce Makov č. 5/2003 o pravidlách určovania poradia uchádzačov 

o nájomné byty Obce Makov a pravidlách ich prenajímania (Pravidlá prenajímania 

nájomných bytov):  

1. Výber čakateľa na uvoľnený nájomný byt podľa príslušného poradovníka posudzuje 

obecné zastupiteľstvo. 

2. Obecné zastupiteľstvo zhodnotí aktuálne spĺňanie podmienok čakateľov a vyberie 

spravidla čakateľa, ktorý je prvý v poradovníku na príslušný druh bytu. 

3. Obec pri prideľovaní bytov zvýhodní rodiny s deťmi.  

Stanislava Gregušová, správca BD žiada o schválenie prenájmu bytu novému nájomcovi. 

Zároveň podotkla, že Obecné zastupiteľstvo v Makove svojim uznesením č. 113/2011, bod C 

schválilo ešte v roku 2011, že  v prípade uvoľnenia ďalšieho bytu (2 – izbového), sa dá do 

prenájmu rodine Valkovej, ktorá má v prenájme 1-izbový byt/A a požiadala o prenájom 

väčšieho bytu. Zároveň 1- izbový byt/A po rod. Valkovej bude pridelený Martinovi 

Lieskovanovi, nar.29.06.1990, trvale bytom Makov – Čierne 199. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

Návrh uznesenia: 

 

 



Obecné zastupiteľstvo v Makove  

A) b e r i e   n a  v e d o m i e 

 

žiadosť p. Magdalény Matlákovej o ukončenie nájomnej zmluvy 1-izbového bytu G na 2. 

poschodí v Bytovom dome Makov – Čierne 17, 15 b. j. a to dňom 30. 06. 2013. 

 

B) s ch v a ľ u j e 

 

prenájom 1-izbového bytu písmeno G na 2. poschodí v Bytovom dome Makov - Čierne 17, 15 

b. j. Kamilovi Moravčíkovi, nar. 26.07.1971, trvale bytom Makov 176 a Miroslave 

Plešivkovej, nar. 18.02.1993, trvale bytom M. R. Štefánika 2560/40, Čadca, s účinnosťou od 

01.07. 2013.  

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                    Rastislav Gajdoš, Rastislav Hunčík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                                Ing. Stanislav Lučan, Jozef Pavlík, 

                                                Martin Pavlík, Ing. Alena Šupčíková 
 

Proti   :                                   nikto  
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 95/2013 bolo prijaté. 

 

 

      20.   Rôzne 

              A/ Informácia o neúspešnosti obchodnej verejnej súťaže na odpredaj hasičskej  

                   zbrojnice súp. č. 247 

 

              Pán František Chuděj, správca HZ informoval poslancov OZ o neúspešnosti obchodnej  

              verejnej súťaže na odpredaj hasičskej zbrojnice súp. č. 247. 

 

         Obecné zastupiteľstvo na svojom zasadnutí dňa 26.03.2013 schválilo uznesením č.  

         53/2013, bod C, spôsob odpredaja prebytočného majetku obce Makov : 

         - parcela CKN 328/1 o výmere 1121m2 zastavané plochy a nádvoria v katastrálnom      

            území   Makov, zapísanú na LV 1070, vedeného Správou katastra Čadca  

         - stavba súpisné číslo 247 – Požiarna zbrojnica , postavená na parcele CKN 328/1   

            v katastrálnom území Makov, zapísanú na LV 1070, vedeného Správou katastra Čadca  

            formou obchodnej verejnej súťaže, pričom stanovilo minimálnu cenu za ponúkané  

            nehnuteľnosti vo výške 17 000 €. 

            Verejná obchodná súťaž bola vyhlásená 22.04.2013 zverejnením na úradnej tabuli  

            Obce Makov, internetovej stránke obce a zverejnením inzerátu v týždenníku Kysuce  

            dňa 15.05.2013. Termín na predkladanie ponúk bol do 31.05.2013 do 12°° hod.  

            Z dôvodu, že nebola doručená žiadna ponuka na odkúpenie prebytočného majetku  

            Obce Makov, bola obchodná verejná súťaž na odpredaj prebytočného majetku –  

            nehnuteľností Obce Makov vyhodnotená ako neúspešná a v zmysle platných  

            postupov bol dňa 03.06.2013 zverejnený oznam o zrušení obchodnej verejnej súťaže. 



            Náklady spojené so zverejnením inzerátov o začatí obchodnej verejnej súťaže sú  

            nasledovné:  

            Týždenník Kysuce – 48,60 € s DPH – inzerát zverejnený v čísle 19/2013, zo dňa  

            15.05.2013. 

 

            DISKUSIA K BODU PROGAMU:  

 

            Ing. Alena Šupčíková, zástupkyňa starostu obce – navrhuje neobmedzovať predaj  

            minimálnou cenou, je to neproduktívne.  

 

           p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – minimálnu cenu musíme stanoviť vždy, navrhuje znížiť  

           cenu za odpredaj hasičskej zbrojnice na 14 000 €. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

A/ b e r i e   n a  v e d o m i e 

informáciu o neúspešnosti  obchodnej verejnej súťaže na odpredaj prebytočného majetku Obce Makov 

– nehnuteľnosti: parcele CKN 328/1 o výmere 1121m2 zastavané plochy a nádvoria v katastrálnom  

   území Makov, zapísanú na LV 1070, vedeného Správou katastra Čadca  
- stavby súpisné číslo 247 – Požiarna zbrojnica , postavenej na parcele CKN 328/1 v katastrálnom  

   území Makov, zapísanej na LV 1070, vedenej Správou katastra Čadca. 

 

B/ s ch v a ľ u j e 

 

minimálnu cenu vo výške 14 000 € za odpredaj prebytočného majetku obce Makov : 

- parcelu CKN 328/1 o výmere 1121m2 zastavané plochy a nádvoria v katastrálnom území  

  Makov, zapísanú na LV 1070, vedeného Správou katastra Čadca  

-stavbu súpisné číslo 247 – Požiarna zbrojnica , postavenú na parcele CKN 328/1  

  v katastrálnom území Makov, zapísanú na LV 1070, vedeného Správou katastra Čadca  

  formou obchodnej verejnej súťaže v zmysle §9a ods.1 písm. a) zákona č. 138/ 1991 Zb.  

  o majetku obcí v znení neskorších predpisov a použitím §281 a nasl. Obchodného zákonníka  

  v znení neskorších predpisov, 

nakoľko sa doposiaľ v rámci obchodnej verejnej súťaže neprihlásil žiaden záujemca. 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                    Rastislav Gajdoš, Rastislav Hunčík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                                Ing. Stanislav Lučan, Jozef Pavlík, Martin Pavlík 
 

Proti   :                                   nikto  
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       Ing. Alena Šupčíková 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 96/2013 bolo prijaté. 



B/  Prevádzkovanie domu kultúry – ustálenie systému 

 

Ing. Marián Masnica, starosta obce dáva do pozornosti, hlavne vedeniu základnej školy, aby 

sa predišlo nedorozumeniam, že pri používaní domu kultúry treba všetky akcie a každý vstup 

hlásiť u p. Janky Pisaríkovej, ktorá je správcom DK. Dom kultúry prenajíma p. Janka 

Pisaríková, má prehľad o vopred nahlásených akciách, vie, či je dom kultúry voľný. 

Pri nahlásení akcie treba povedať, či majú záujem o zabezpečenie šatne, ozvučenia, 

upratovanie a pod., aby sa to bolo všetko vopred zabezpečené. 

Po prerokovaní nebolo prijaté žiadne uznesenie. 

 

C/  Nesúhlas firmy SEPa Slovakia s.r.o. Makov 82 s cenou za výkup pozemku pod  

chodníkom na stavbu „Rekonštrukcia chodníkov v obci Makov“  

 

Ing. Marián Masnica, starosta obce informoval poslancov OZ, že Obec Makov ide v rámci 

schváleného rozpočtu realizovať stavebné dielo „Rekonštrukcia chodníkov v obci Makov“. 

Jedná sa o rekonštrukciu chodníkov od mosta pri bývalej hasičskej zbrojnice po rodinný dom 

rod. Špulicovej. 

Rozpočtové náklady sú 217 130,17 €. Na to, aby obec mohla začať stavať, potrebuje mať 

vybavené stavebné povolenie. Pre tento účel musí mať získané vlastnícke práva. Preto Obec 

Makov rieši majetkoprávne vysporiadanie na základe geometrického plánu č. 87/2011. V jeho 

rámci sme v zmysle platného uznesenia OZ vykúpili pozemky od 30 vlastníkov a získali sme 

súhlas Slovenského pozemkového fondu. 

S výkupom sme oslovili všetkých vlastníkov. Na náš návrh na výkup pozemkov za 3,32 €/1 

m
2 
 + naše znášanie všetkých nákladov (geometrický plán, kúpne zmluvy, osvedčenie 

podpisov, odvkladovanie) nám s radosťou všetci vlastníci kúpne zmluvy podpísali s tým, že 

sa ide realizovať rekonštrukcia chodníka. Na náš návrh obci odpovedala firma SEPa Slovakia 

s.r.o., že potrebuje zvlášť jednanie. Preto sa dňa 11.06.2013 uskutočnilo jednanie za účasti 

konateľov spoločnosti SEPa Slovakia s.r.o., Ing. Stanislava Kubinca a Bc. Pavla Kubinca, 

Ing. Mariána Masnicu, starostu obce a Františka Chuděja, koordinátora stavby. 

Zápis z jednania je prílohou tejto zápisnice. 

Jedná sa o pozemok CKN 341/4 záhrady o výmere 11 m
2 
, za ktorý firma SEPa Slovakia s.r.o. 

požaduje od obecného zastupiteľstva  schváliť kúpnu cenu 10 €/1 m
2 
. 

Obec Makov projekt chodníka rozdelila svojim rozsahom na 5 častí, nakoľko nemá finančné 

zdroje na celú rekonštrukciu chodníka, pričom bolo rozhodnuté, že sa v roku 2013 bude 

realizovať časť od rodinného domu rod. Baculovej po starú cestu. 

Obec Makov zvolalo na deň 16.05.2013 jednanie predloženého návrhu stavby so všetkými 

vlastníkmi, ktorých sa dotýka predmetná stavba. Vlastníci požadovali prerobiť vjazdy zo šírky 

4 m na 5 m a firma SEPa Slovakia s.r.o. požadovala zrealizovať ako vjazd celý priestor pred 

bývalou Okrasou, nielen dva vjazdy do dvoch brán. Jedná sa o zvýšené náklady z dôvodu 

Inej materiálovej skladby chodníka. Obec Makov všetko toto akceptovala a na podnet 

stavebného úradu Mesta Turzovka a žiadateľov dala prerobiť projekt a rozpočet, čím vyšla 

v ústrety vlastníkom nehnuteľností. Keďže zástupcovia firmy SEPa Slovakia s.r.o. požadujú 

vyplatiť 10 €/1 m
2 
 a predtým bola vlastníkom vyplatená suma 3,32 €/1 m

2 
, je potrebné 

k návrhu firmy SEPa Slovakia s.r.o. zaujať stanovisko. 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU: 

 

Mgr. Eva Ježíková, poslankyňa OZ – treba zverejniť v káblovej televízii zámer obce, že Obec 

Makov má záujem realizovať stavbu „Rekonštrukcia chodníkov v obci Makov“, že sa bude 



realizovať, avšak nie na celom plánovanom úseku a z akého dôvodu sa na danom úseku 

stavba realizovať nebude. 

(p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – treba zverejniť, že pri každom projekte, stavbe, pri všetkých  

                                                   investíciách obce, sa bude postupovať takýmto spôsobom.) 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

n e a k c e p t u j e 

 

navrhovanú cenu konateľmi SEPa Slovakia s.r.o. vo výške 10 €/1 m
2 
 za odpredaj pozemku 

CKN 341/4 záhrady o výmere 11 m
2
 pod chodníkom, ponuka obce je 3,32 €/1 m

2 
.  

V prípade nesúhlasu konateľov s cenou, sa v danom úseku chodník realizovať nebude a tento 

úsek sa vypustí z rekonštrukcie. 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                    Rastislav Gajdoš, Rastislav Hunčík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                                Ing. Stanislav Lučan, Jozef Pavlík,  

                                                Martin Pavlík, Ing. Alena Šupčíková 
 

Proti   :                                   nikto  
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 97/2013 bolo prijaté. 

 

 

21.   Diskusia 

 

p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – čo sa týka cesty v časti Obracané pri RD p. Vankovej, p. 

Vanková už súhlasí s vysporiadaním pozemku podľa geometrického plánu. 

 

Je potrebné na spojnici medzi RD p. Stražovcovej, rod. Riedlovej a RD p. Stopku zabezpečiť 

verejné osvetlenie. 

(Ing. Marián Masnica, starosta obce – musela by sa ťahať nová vetva, natiahnuť nové stĺpy,  

                                                             bude sa do budúcnosti o tom uvažovať.) 

 

Pod Valašským šenkom sú stále popri ceste vrecia s odpadmi, treba to zlikvidovať. 

(Ing. Marián Masnica, starosta obce – keď sa ukončí v obci kosenie, vrecia sa odvezú) 

 

Ing. Stanislav Lučan, poslanec OZ – pokiaľ ide o vozovku v časti Trojačka, kde bola 

prepadnutá vozovka, je to zabetónované, určite je už betón vyzretý, mali by to už konečne 

dokončiť. Je to tam nebezpečné, nakoľko je vozovka zúžená. 



p. Rastislav Hunčík, poslanec OZ – pred RD p. Barčákovou na križovatke s RD p. Cigáňa nie 

je verejné osvetlenie. 

 

Kvôli zľave na poplatku za komunálny odpad pre občanov, ktorí pracujú v cudzine je 

potrebné predložiť potvrdenie, že platia odpad tam. Občania však majú problém získať takéto 

potvrdenie, takúto pečiatku nikde nezískajú. Ide napr. aj o syna pani Kupčíkovej, ktorý takisto 

pracuje v cudzine a nie je možné takýto doklad predložiť. Nestačilo by predložiť pracovnú 

zmluvu? 

(Ing. Alena Šupčíková, zástupkyňa starostu obce – podmienky oslobodenia od poplatku, resp.  

                                                                                 zníženia poplatku sú stanovené a schválené  

                                                                                 obecným zastupiteľstvo vo VZN Obce  

                                                                                 Makov o miestnych daniach a miestnom  

                                                                                 poplatku za KO a DSO.) 

 

p. Martin Pavlík, poslanec OZ – je plánované asfaltovanie miestnej komunikácie v časti 

Čierne? 

(p. František Chuděj, správca MK – obecná rada na svojom zasadnutí dňa 31.05.2013  

                                   schválila asfaltovanie v roku 2013 na nasledovných úsekoch: 

                           - MK Makov - Čierne – od mosta pri RD p. Holáka súp. č. 65 po  

                                     Agraformu 

                           - MK Makov – Čierne – pri hoteli SKI Apartmány 

                           - MK Makov – Kasárne – úsek od chaty Lyžiarskeho klubu Javorník  

                              pred budovu starých kasární.) 

(p Jozef Pavlík, poslanec OZ – žiada, ak by to finančne vyšlo, aby sa zaasfaltovala aj cesta pri  

                                                  RD Ing. Šupčíkovej) 

 

Ing. Marián Masnica, starosta obce – upozorňuje, že na viacúčelovom ihrisku v Čiernom bol 

schválený Prevádzkový poriadok, avšak ihrisko sa podľa tohto poriadku nevyužíva, 

nevyberajú sa ani poplatky od cudzích návštevníkov. Treba tento problém riešiť.  

 

(p. Martin Pavlík, poslanec OZ – je pravdou, že on bol poverený zodpovednou osobou  

                                           prevádzkovateľa viacúčelového ihriska. Je s tým však problém,  

                                           decká tam podliezajú, rozbíja sa to tam. Skúsi opätovne obnoviť  

                                           systém odomykania ihriska a platenia zaň v zmysle Prevádzkového  

                                           poriadku.) 

(p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – je za akékoľvek riešenie, Obec by nemal na toto ihrisko   

                                                   doplácať) 

 

Ing. Alena Šupčíková, zástupkyňa starostu obce – na starej ceste nikde nefunguje obecný 

rozhlas. 

(Ing. Marián Masnica, starosta obce – od RD p. Čičku je obecný rozhlas vypnutý, nakoľko sa  

                                                             nevie nájsť na zariadení chyba, na odstránení závady sa  

                                                             pracuje) 

 

Upozorňuje na skutočnosť, že od 01.07.2013 dochádza k novelizácii zákona NR SR č. 

428/2002 Z. z. o ochrane osobných údajov. Podľa nového zákona , ak prevádzkovateľ 

spracúva osobné údaje prostredníctvom 20 a viac oprávnených osôb, je povinný najneskôr 

v lehote 60 dní výkonom dohľadu písomne poveriť zodpovednú osobu alebo viaceré osoby, 

ktoré budú dozerať na dodržiavanie zákonných ustanovení pri spracúvaní osobných údajov. 

Táto zodpovedná osoba však musí mať platné potvrdenie úradu o absolvovaní skúšky. 



Netreba na to zabudnúť, treba to zabezpečiť v zmysle zákona. 

 

Taktiež pripomína na možnosti využívania poistného plnenia, konkrétne aj pri dome kultúry. 

 

Mgr. Eva Ježíková, poslankyňa OZ – žiada dať na ženských toaletách žalúziu, záclonku, resp. 

inú clonu. 

 

Po prerokovaní nebolo prijaté žiadne uznesenie. 

 

21.   Návrh na uznesenie 

          

 

V zmysle § 9 Rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva zo dňa 11. 10. 2010,  predložila 

a prečítala k jednotlivým bodom programu konkrétny návrh uznesenia Ing. Alena Šupčíková, 

zástupkyňa starostu. Uznesenia boli schválené pod číslom 73 –97/2013.  

Za každým uznesením poslanci OZ hlasovali, hlasovanie tvorí súčasť zápisnice. 

 

 

     22.   Záver 

 

Na základe Štatútu Obce Makov obecné zastupiteľstvo konštatuje, že sú prítomní siedmi 

poslanci OZ (podľa prezenčnej listiny pri ukončení zasadnutia OZ). 

Starosta obce Ing. Marián Masnica poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie Obecného 

zastupiteľstva v Makove ukončil o 15.30 hod.                 

 

                                              

 

 

                                                                                                             Ing. Marián Masnica 

                                                                                                                    starosta obce 

 

Overovatelia: 

 

Jozef Pavlík                                                      ..................................................... 

 

Martin Pavlík                                                   ..................................................... 

 

 

 

 

Zápisnicu vyhotovila:  Mgr. Iveta Brezinová 

 

 

 

 

 

 

 

 


